
tednikhttp://www.mandrac.si, urednistvo@mandrac.si

ČETRTEK, 13. MAJ 2010 / ŠTEVILKA 859, LETO XVII / POŠTNINA PLAČANA PRI POŠTI 6310 IZOLA - ISOLA / CENA: 1,20 EURmmumm
PRODAJA•MONTAŽA

TOSHIBA Panasonic DAIKIN

GSM: 041/ 650 671 www.viking-klima-sp.sij

Obiščete nas lahko 
vsak delavnik od 9. do 20. ure, 
ob sobotah od 9. do 13. ure 
v Izoli, Ljubljanska ul. 13, Izola, 
tel. št 040 410743

(3 simobil
lko P/"\\/oi ncibai lPovej nekaj lepega

POOBLAŠČENI 
PRODAJALEC

859

Računovodstvo ASEK
Kajuhova 28, IZOLA 
Tel: 64 00 684 ali 
mbt: 041 716 933 (Almira) 
asekOsioLnet

In če med travo boste našli

Naredite mi to morje slovensko! -3g.
proti zahodu niso naleteli na nobeno večjo oviro. Dokler niso zagledali morja.
(Mef) Korak jim je zastal tam na 
Kraškem robu. Pred njimi se je 
razprostiralo nekaj velikega, nekaj 
novega, drugačnega, neskončnega 
in strah vzbujajočega. Morje.
In so ostali kar tam, se naselili 
na Šavrinskih gričih, na kraškem 
robu, v Brdih in tja do Furlanije, 
samo da ni bilo treba do morja. 
Razen tega so tam v tistih mestih 
ob morju že živeli ljudje, ki se 
morja niso bali.
In zakaj smo sploh prišli sem. Ali 
res le zato, ker so zaradi suše Huni 
potiskali Germane proti zahodu in 
je za njimi ostajalo dokaj prazno 
ozemlje? Zgodovinarji tega ne mo
rejo dokazati. DNK analiza praslo- 
vencev še ni narejena in tako je še 
najbolj verjetna možnost, da smo 
navadni križanci slovanskih ple
men, staroselcev iz teh krajev in 
vseh ostalih, ki so v tistem nekon
troliranem obdobju okrog osmega 
stoletja kolovratili po teh naših

krajih. Skratka, o sebi vemo pre
kleto malo, hkrati pa na ves glas 
pravimo, da je to morje naše.
Ce bi verjeli s frajtonarco oboro
ženim, v reprezentančne drese 
namaškaranim in v alkoholne hla
pe omamljenim sindikalnim turi
stom s kontinenta, ki bodo napol 
nili našo predsezono, potem ni
smo prišli od nikoder ampak smo 
od vedno tukaj in je vse, od palač 
do vinogradov in od oljk do morja, 
naše, oziroma Slovensko.
In pritrdijo jim dične dečve v go
renjskih narodnih nošah sredi 
Ljubljane, ki vzklikajo Buči, buči 
morje Adrijansko in pritrdi jim 
napis na travniku ob štajerski av
tocesti, ki spominja na tistega s Ti
tom na Sabotinu. In pridružijo se 
vsi ugledni pravniki, ki v dveh de
setletjih niso zmogli najti načina 
obrambe naše obsojenke in prilet
ni modreci, ki v slabi minuti poka
žejo, kako minljiva je modrost.

In morda bi še imeli prav, če naše
mu prapredniku ne bi zastal korak 
tam pri Novi vasi, Kortah, Marezi
gah, Črnem kalu, Dolini...
Le tam, pri Sesljanu, je eden od 
praslovanov prišel prav do morja 
in sedel v tisto izdolbljeno deblo 
s katerim je preveslal Dravo in še 
kakšno reko na poti do morja. Go
tovo je bila tistega dne bonaca, si
cer zdaj niti vedeli ne bi zanj in bi 
Slovenci ostali brez edinega, brez 
boja osvojenega izhoda na morje. 
Tako-le razmišljam: Če nas arbi
traža skrbi zaradi slovenskih mor
skih ribičev je strah pretiran, če 
nas skrbi za usodo Luke ne vemo 
veliko o morskem pravu, če pa 
nas skrbi za čvrste meje slovenske 
države, potem nismo razumeli bi
stva Evrope.
Se še spomnite, kaj je Prešeren na
pisal o zgodovinskem slovenskem 
pravdanju o oslovi senci.
Se prav piše kaša ali kasha?

Ambulanta za 
male živali Lara
Trgovska ulica 4, 6310 IZOLA
Jel 05 / 64 01 300
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UOGAJAINIK

Koga sploh moti dež
Tako so odgovarjale ženske, ki so bile v prvi vrsti čakajočih ob tra
dicionalni delitvi rož občankam in občanom Izole, ki jo že vrsto let 
organizira izolska občina ob pomoči Komunale, vse pa z željo po 
lepšanju našega okolja, mestnega in podeželjskega, saj so cvetje de
lili v starem mestu, Livadah in Jagodju pa tudi na Maliji in v Kortah.

Čeprav je, v nasprotju z vremensko napovedjo, v soboto deževalo 
kot za stavo, to ni motilo številnih IZolank in Izolanov, ki so prišli po 
lončnice, ki so jih, vsaj na začetku akcije, delili tudi župan Občine 
Izola, dr. Tomislav Klokočovnik, podžupan Bojan Zadel in direktor 
Komunale Izola, Alojz Zorko.

Edina pripomba gre le na račun nekaterih čakajočih, ki so se kar 
dobro založili s cvetjem, tako da ga je za prvo “postajo” zmanjkalo 
in so si nekateri čakajoči postregli kar sami s tistim, ki je bilo name
njeno drugam. Takšno ravnanje nam res ne gre v čast.

Pisma iz metropole
Vsak resen regijski časopis ima dopisnika 
v glavnem mestu. In ga imamo tudi mi.
Že res, da je vsak vikend “doma” v Izoli 
a vendarle. Zoran Odič je upokojeni a ne 
odpisani novinar z veliko začetnico. Tisti, 
starega kova.
Vsakih 14 dni za Mandrač razmišlja o 
življenju tam in o življenju nasploh, o do
godkih v glavnem mestu in o posledicah 
teh dogodkov za naše kraje in ljudi.
Pazljivo branje vam želimo

Opera Metropolitana
piše: Zoran Odič (za Izolane Zoki)

PROSLAVA IN SPRAVA

Proslavljalo se je in bilo je lepo. Deževalo je in ljudje, otroci, pevci, god
ci. natakarji, klošari in politiki, so bili na cesti. Eni zato, da poslušajo 
kaj oni govorijo, oni da govorijo, da jih tisti prvi poslušajo. Slišali so se, 
ali so se razumeli, pa je že vprašanje za jasnovidce, ali za milijon evrov. 
Slovenska, nekdanja Titova, je od Name do Ajdovščine bila zaprta za 
promet in odprta za pešce. Pešcem se nikamor ni mudilo - preveč po
nudbe je bilo, od golaža in partizanskega fižola, bolj znanega kot pasulj 
in od klobas do ostalih jedi, brez katerih ne gre: čevapčiči, pleskavice v 
kajmaku in podobne jedi na katere najbolj gre pivo in vse vrste miznih, 
nadmiznih in podmiznih vin.
Tudi pohodniki so bili več kot aktivni - dež nič ni motil pohoda ob žici 
okupirane Ljubljane, od cicibančkov, ki so začeli že v četrtek, do mara
toncev, ki so v nedeljo prehodili celo traso Poti spominov in prijateljstva. 
Edini, ki je bolj slabo končal je bil Drago Kos, predsednik antikorupcij- 
ske komisije, ki je dehidriral, pa so ga odpeljali v bolnišnico, od koder 
je, vsaj upam, na svojih nogah zavil v prvo gostilno na pir.
Na Tromostovju se je vse treslo od partizanskih pesmi in da smo zares 
v obdobju globalizacije sem spoznal, ko so madžarski Cigani, seveda 
iz Budimpešte, zapeli Bilečanko. Spomnil sem se pokojnih Apiha, ki je 
napisal to prelepo pesem in Pepce Kardelj. Oba sta bila zaprta v Bileči 
in z obema sem naredil, to so drugi povedali, prelepe intervjuje o teh 
dneh. Prijatelj Pero, z imenom mobitel, je zatrdil da so ta beli in podob
no obarvani imeli grde sanje.
Proslavljal je tudi Luka, moj sosed, ki je v času, ko je bil tovariš (beseda, 
ki ene navdaja s ponosom, druge pa z grozo), imel službo, danes, ko 
je gospod, pa je nima in mora plačati, vsaj tako mi je povedal, 4.000 
evrov, da začne delati v frizerskem salonu, ki ga je sam naredil, z las
tnim delom in denarjem. Ker se spozna na vodo, elektriko in zidarijo ga 
je zgradil, z vsemi papirji in dovoljenji in inšpekcijskimi izvidi, ko pa 
je vse bilo končano, ga je, namesto otvoritve, nekakšen upravni organ 
knockautiral, kot Zavec nasprotnika. Vse za Dan zmage nad nacizmom 
in fašizmom.
Seveda tudi poraženi niso bili tiho. Spet so se drli po pismih bralcev, da 
so zmagovalci zločinci, ki so pobijali nedolžne begunce, ki so se hoteli 
samo predati zaveznikom, ker so poznali vso brezbožnost komunizma. 
Tako je to. Če sem prav slišal se je cela Loehrova armada, s četniki, 
ustaši, domobranci in ostalo sodrgo mirno in spoštujoč vse zakone in 
deklaracije mednarodnega vojnega prava vlekla brez orožja od Makedo
nije do Koroške, mirno in dostojanstveno, komunisti pa so jih pobijali 
kot živali. Priča je moj nono Ante, ki mu je prijateljska granata mirnih 
sprehajalcev odbila glavo, ko so napadli bežeče stare mamice, dedke in 
vnučke. Glave ni bilo, telo pa je še naprej hodilo, so povedali preživeli. 
In zdaj, v skladu s teorijo malih narcizmov, zahtevajo spravo. Mi smo 
delali zločine, vi ste delali zločine, pa dajmo roko in pozabimo. Ma ni 
šanse! Namesto teorije malih narcizmov dobimo stvarnost pravih na- 
cizmov. Brez mene.
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Občinski svet

Proračun je sprejet ■ pa kaj
Četrtkova 17. redna seja občinskega sveta je bila maratonska, saj seje končala nekaj pred polnočjo, 
sklepčnosti pa je zmanjkalo le za zadnji dve točki dnevnega reda. “Slučajno” je bila ena od teh namenjena 
spremembi statuta Zdravstvenega doma. Svetniki so brez navdušenja sprejeli rebalans proračuna.
Pred pričetkom seje je predsedujoči, 
podžupan Darko Grad, svetnike se
znanil z odložitvijo prvega dražbe- 
nega naroka za prodajo nepremič
nin v izvršilni zadevi zoper Občino 
Izola zaradi dolgov podjetja Slavnik 
International, d.o.o. do Istrabenza, 
d.d. in napovedal, da bo v vmesnem 
času Občina Izola poiskala najugod
nejše rešitve za nastalo situacijo. 
Potem je z dnevnega reda umaknil 
odločanje o spremenjenem organi
ziranju Centra za kulturo, šport in 
prireditve, s preglasovanjem pa so 
svetniki sprejeli razširitev dnevnega 
reda s točko o spremembi statuta 
Zdravstvenega doma, ki bi omogo
čala takojšen razpis direktorskega 
mesta, zavrnili pa pobudo o ustano
vitvi javnega dobra na parcelah, ki 
jih je sodišče dalo na dražbo.

Rebalans brez navdušenja
Predlog rebalansa proračuna, ki ga 
je pripravila občinska uprava je bil 
deležen velikih pomislekov že pred 
sejo in zavrnil ga je celo odbor za 
gospodarstvo in finance občinske
ga sveta, ki ga sestavljajo predvsem 
gospodarstveniki. Tudi na sami seji 
so svetniki oporekali realnosti reba- 
lansiranega proračuna in napovedo
vali, da ne bo uresničen v višini 27 
milijonov Eurov, posebej pa so opo
rekali napovedim o zadolževanju 
občine, saj naj bi to pomenilo, da ob
čina preprosto ne bo mogla plačeva
ti vseh svojih obveznosti. Strokovne 
službe so pojasnile, da zadolženost 
občine ni takšna, da bi bila ogroženo 
odplačevanje obrokov posojila, saj 
še zdaleč ne dosegamo maksimalno 
dovoljene višine možnega zadolže
vanja. Po daljši razpravi in potrditvi 
predhodnega amandmaja, s katerim 
je župan znižal nekatere postavke s 
področja plač, je občinski svet s pre
glasovanjem sprejel predlog Odloka 
o rebalansu proračuna Občine Izola 
za leto 2010.

Prostorski dokumenti
V naslednji točki dnevnega reda sta 
predstavnika podjetja Adria Domus 
svetnike seznanila z idejnim projek
tom »Kulturnega centra Arrigoni 
Izola«, v razpravi pa je bilo kar nekaj 
različnih in nasprotujočih pripomb 
in argumentov, vendar pa je nekako 
obveljala ocena, da je umestitev kul
turnega centra v park Arrigoni za

večino sprejemljiva. Svetniki so so
glasno sprejeli sklep, da se občinsko 
upravo zadolži za izvedbo projekta v 
predstavljeni zasnovi ter da se o tem 
sproti obvešča občinski svet o vseh 
fazah izvedbe. Svetniki so z večino 
sprejeli tudi Predlog sprememb za
zidalnega načrta Livade-Zahod za 
območje C, ki omogoča gradnjo no
vih stolpičev na območju sedanjega 
in bodočih neprofitnih blokov, ter 
sprejeli amandma s katerim so omo
gočili Univerzi, da nekoliko dvigne 
gabarite upravne stavbe Kampusa, 
zavrnili pa pobudo, da bi nad gara
žo in igriščem zgradili prostore za 
Visoko šolo za zdravstvo, ki zdaj 
domuje v bolnišnici na hribu. Spre
jeli so sklep, s katerim predlagjo, da 
se predlagana vsebina Univerze na 
Primorskem obravnava kot podalj
šana faza spreminjanja območja C3, 
z upoštevanjem dejstva, da se na 
to območje umesti program Visoke 
šole za zdravstvo.

Izolski vinarji slavijo
Na ocenjevanju vin letošnjega Pra
znika refoška so izolski vinarji po
brali cel kup priznanjin nagrad,
ŠAMPION 38. PRAZNIKA REFOŠ
KA in PRVAK KATEGORIJE RDE
ČIH VIN je postal Refošk Kocin- 
ski 2007, Steras Šared 
PRVAK AVTOHTONE SORTE MUŠ
KAT je Muškat 2008, polsladki, 
Slavec s Kocine, Šared 
PRVAK KATEGORIJE SLADKIH 
VIN Cipro 2008, polsladki. Slavec 
s Kocine, Šared
ZLATO MEDALJO so dobili: Kanti
na Ivančič Šared MALVAZIJA 2008 
in Korenika Robi in Dorjano Korte 
CABERNET SAUVIGNON 2007

Arheološki park bo
Na seji občinskega sveta je pred
stavnik Inštituta za dediščino Sre
dozemlja svetnikom najprej pred
stavil projekt arheološkega parka 
na območju Simonovega zaliva, 
slednji pa so v nadaljevanju spre
jeli sklep o sprejetju sporazuma o 
oblikovanju Arheološkega parka Si
monov zaliv, z amandmajem pa so 
odbor parka zavezali, da o svojem 
delu poroča občinskemu svetu Ob
čine Izola. V razpravi je bilo slišati 
pripombe o tem, koliko nas bo stal 
podpis tega sporazuma, svetniki

pa so dobili pojasnilo, da je celoten 
projekt, ki naj bi trajal vsaj štiri leta 
(ko bi dogradili tudi vse upravne in 
druge objekte parka) veljal kakšnih 
400 tisoč Eurov.
V nadaljevanju seje je občinski svet 
obravnaval ter sprejel v vednost In
formacijo o prostorski problematiki 
na področju predšolske vzgoje in 
knjižničarstva v občini Izola, obe
nem pa občinsko upravo zadolžil, 
da sklepne ugotovitve iz informacije 
upošteva pri pripravi razvojnih do
kumentov in načrtov občine.
Drugo obravnavo predloga Odloka 
o prostorskih ureditvenih pogojih 
»Ob mestnem stadionu« je zazna
movala krajša razprava, po kateri 
so svetniki z večino potrdili pred
lagane amandmaje ter sam predlog 
odloka,
Zaradi pozne ure so številni svetniki 
sejo predčasno zapustili, predsedu
joči pa je na tej točki ugotovil, da 
občinski svet ni več sklepčen, zato 
je skladno s Poslovnikom o vodenju 
občinskega sveta sejo prekinil. O 
nadaljevanju seje bo župan Občine 
Izola pravočasno obvestil svetnike 
in zainteresirano javnost. szj, dm

OBČINA IZOLA-COMUNE DI ISOLA
Sončno nabrežje 8, 6310 Izola

OBVESTILO
o objavljenih pogojih za pridobitev pravice do 
uporabe plakatnih mest v času referendumske 

kampanje

Župan Občine Izola je, dne 11.5.2010, objavil na uradni spletni strani Občine Izola 
(http://www.izola.si/) pogoje za pridobitev pravice do uporabe plakatnih mest v 
času referendumske kampanje za referendum o Zakonu o ratifikaciji arbitražnega 
sporazuma med Vlado Republike Slovenije in Vlado Republike Hrvaške, ki bo 6. 
junija 2010.
Vloge organizatorjev referendumske kampanje morajo prispeti v glavno pisarno 
Občine Izola, najkasneje do četrtka, 20. 5. 2010 do 10.00 ure.

Služba za občinski svet in splošne zadeve

OBČINA IZOLA - COMUNE DI ISOLA
Riva del Sole, 8, 6310 Isola

AVVISO
sulla pubblicazione delle condizioni per l’acquisizione 

del diritto all’utilizzo delle unita’ di affissione dei
MANJŠA

HIŠNA POPRAVILA
in VZDRŽEVALNA DELA

Lauriano Stefančič s.p.
MOB.: 040/ 624 - 225 
MOB.: 041/ 703 - 927

manifesti durante la campagna referendaria

Il giorno 11 maggio 2010 il Sindaco del Comune di Isola ha reso pubbliche, tramite 
il sito ufficiale del Comune (http://www.izola.si/), le condizioni per l’acquisizione 
del diritto all’utilizzo delle unita’ di affissione di manifesti durante la campagna 
referendaria. Il referendum, indetto per il 6 giugno 2010, ha come oggetto la Legge 
sulla ratifica dell’Accordo d’arbitrato concluso tra il Governo della Repubblica di 
Slovenia e il Governo della Repubblica di Croazia.
Si avvisano gli organizzatori delle iniziative neH’ambito della campagna referendaria 
che tutte le richieste devono pervenire all’Ufficio protocollo del Comune di Isola 
entro e non oltre le ore 10.00 di giovedì 20 maggio 2010.

Ufficio per il consiglio comunale e gli affari generali



Izolska zemlja je zahlpotekirana de magme
V kapitalizmu je mešetarjenje z zemljišči vsakdanji pojav, socializem pa ni bil veliko boljši. Razlika je le 
v tem, da danes eni kupujejo od drugih in na koncu vsi kupujejo od banke, včasih pa se je zemlja delila 
kar tako, brez plačila in tudi brez pravega nadzora in potrdil..
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-------------------------------------------------------------------------------------- Kdo JE LASTNIK IZOLSKE ZEMUE --------------------------

Z izolskimi zemljišči so že od 
nekdaj radi trgovali vsepovprek, 
od šestdesetih do devetdesetih pa 
so so jih najraje kar delili. Največ 
izolskih zemljišč je v tistem času 
dobil v brezplačno last Stavbenik, 
ki je, zato da je nekaj zgradil ali 
pa zgolj zaposloval ljudi, pridobil 
lepe površine izolske občine. 
Začelo se je z Livadami, potem pa 
je šlo kar po vrsti, ena parcela za 
drugo in na tak način je Stavbenik 
postal tudi lastnik zemljišč za da
nes tako aktualno območje Livade 
Zahod, pa za območje Alcatraza 
in še kje. Prakso so nadaljevali v 
Galebu, kjer so se specializirali 
za infrastrukturo in tako, z bla
goslovom občinske oblasti, dobili 
v upravljanje obalo v zahodnem 
zalivu, ki je danes zahipotekirana 
tako, da si nihče tega ne upa niti 
računati. Še najbolj banalen pa je 
bil prenos občinskih zemljišč na 
koprski Slavnik, ki je obljubil, da 
bo gradil v Izoli avtobusno postajo 
in je v plačilo dobil lep kos zemlji
šč v industrijski coni, ki jih je upo
rabil zgolj kot obliko hipoteke za 
najemanje bančnih posojil.

Veliko je bilo tistih, ki so na ze
mljiški knjigi nenehno spremi
njali podatke o izolskih parcelah. 
Omeniti velja Mercator, ki je z ba
gatelnim nakupom Jestvine dobil 
vse lokale v Izoli pa še avtokamp 
zraven, Kovinotehno oziroma 
kasnejši Merkur, ki je za komaj 
omemben denar postal lastnik ob
močja na Rudi, nekaj zemljišč je 
po “božji volji” pripadlo Agrariji 
in še veliko podobnih bi se našlo. 
In večina teh zemljišč je finančno 
precej obremenjenih in se jih je 
bolje braniti kot boriti zanje.

Zanimiv je primer območja ma
kadamskega nasutja pri gostinski 
šoli, ki ga uradno ni bilo, saj je šlo 
za začasno nasutje, pa je bilo že 
vpisano v zemljiško knjigo in nanj 
vpisana tudi hipoteka.

Sodišče prodaja izolsko zemljo
Pred osemnajstimi leti je Občina 
Izola dala podjetju Slavnik Inter
national v brezplačno uporabo ze
mljišča v industrijski coni. Čemu 
so jih rabili ne vemo več, vsekakor 
pa jih niso uporabili za nič druge
ga kot za zavarovanje dolga v viši
ni 134.866 Eur, ki ga je imel Slav
nik international do Istrabenza. 
Toda, leta 2003 je moral Slavnik 
International po tožbi Občine Izo
la in sklepu sodišča, ta zemljišča 
vrniti Izoli, vendar se je kasneje 
izkazalo, da je bilo na teh zemlji
ščih vpisanih več hipotek. In tako 
bi morala biti v torek na Okrajnem 
sodišču v Piranu javna dražba, 
kjer bi prodajali 14 nepremičnin v 
industrijski coni v Izoli, vendar so 
jo preložili na september.

Je možen dogovor z upnikom?
Kot je povedal Blaž Maljevac, ki 
je na občini zadolžen za stike z 
javnostmi, ne gre za dolg Občine 
Izola do družbe Istrabenz d.d., 
ampak za dolg družbe Slavnik 
International d.o.o. do omenjene 
družbe, s tem, da je bil ta dolg za
varovan s hipoteko na omenjenih 
nepremičninah. Ob vrnitvi Občini 
Izola pa so bile že obremenjene 
z več hipotekami, med katerimi 
je tudi hipoteka, ki je_ predmet 
izvršilnega postopka. Čeprav je 
Občina Izola v izvršilnem po
stopku vložila več ugovorov in 
predlogov za ustavitev izvršbe, 
je bil dne 4.5.2010 pred Okraj
nim sodiščem v Piranu razpisan 
prvi dražbeni narok za prodajo 
teh nepremičnin, ki pa se je na 
predlog pooblaščenca Občine 
Izola preložil in izvršilni posto
pek odložil do 30.9.2010.
V tem času bosta lahko Občina 
Izola in Istrabenz poiskala naju
godnejšo rešitev za rešitev nastale 
situacije, ki je predvsem posledica 
številnih napak preteklih občin
skih vodstev. d.m.

Pobuda ni dobila podpore
Na začetku redne seje občinskega 
sveta je v zvezi z isterjavo Istra
benza na zemljiščih v izolski in
dustrijski coni, svetnik stranke 
SJN, Aleksander Krebelj, podal 
pobudo o razglasitvi javnega do
bra na teh zemljiščih. Na sami 
seji občinskega sveta pa je svetnik 
SJN podal predlog za še eno toč
ko dnevnega reda o spremembi 
statuta Zdravstvenega doma Izola, 
s katero bi obvezali lastnika (ob
čino), da čimprej razpiše delovno 
mesto direktorja namesto doseda
njega vedejevstva. Ta pobuda je 
postala del dnevnega reda, ni pa 
uspela omenjena pobuda v zvezi 
z zemljišči in izterjavo Istrabenza, 
ki jo je na seji podal svetnik De- 
SUS-a, Branko Simonovič. 
Pobuda:
Občina Izola naj v najkrajšem 
roku zaščiti premoženje, ki je 
predmet izterjave s strani družbe 
Istrabenz d.d. tako, da na prvo 
sejo OS uvrsti dodatno točko DR, 
na kateri se obravnava temeljit, 
tudi grafični prikaz nepremičnin, 
ki so predmet izterjave (dražba 
4.5.2010 - Opr.št. In 12/2006) in 
njihovo stanje v naravi.
Na nepremičninah, ki so dejan
sko v javni rabi se na isti seji ra
zglasi javno dobro (ceste, druga 
infrastruktura...).
Na seji naj sodeluje odvetnik, ki 
v tem primeru zastopa občino in 
Občinski svet seznani s potekom 
sodnih postopkov.
V kolikor v mesecu maju ni pred
videna redna seja Občinskega sve
ta, naj se skliče izredna seja. 
Obrazložitev:
V tem tednu je odjeknila vest, da 
se na sodišču v Piranu odreja pro
daja premoženja občine Izola z 
namenom poplačila dolgov druž
be Slavnik v stečaju, v korist druž
be Istrabenz d.d..
Že dejstvo, da se za poplačilo do
lgov nekdanjega Slavnika prodaja 
premoženje občine Izola je alar
mantno in zahteva obravnavo na 
Občinskem svetu. Glede na to, da 
so med prodajanimi nepremič
ninami tudi nekatere javne povr
šine, pa je njihova zaščita gotovo 
prednostna, saj bi prodaja lahko 
ogrozila javno rabo površin, ki v 
naravi predstavljajo infrastruktu
ro že od časov, ko Slavnika sploh 
še ni bilo.
Občina je dolžna in mora takoj 
zaščititi svoje premoženje ter ob
čanom omogočiti nemoteno rabo 
javnih površin, zato naj predno
stno pristopi k urejanju javnega 
dobra in na prodajanih nepremič
ninah (pa tudi na drugih, v kolikor 
niso usklajene z dejansko rabo) 
razglasi javno dobro.

Aleksander KRHBEU

Katere parcele bomo izgubili?
14 parcel v lasti izolske občine, ki imajo vpisane hipoteke upni
kov, med njimi je tudi Istrabenz, za katere je sodišče določilo 
dražbo za ta teden, a jo je prestavilo na september mesec.
Na dražbi bodo naslednje parcele v izolski industrijski coni: Parce
la št. 2480 ( 78.570,47 EUR), št. 2481 ( 85.871,73 EUR), št. 2484/2 
(20.240,00 EUR), št. 2484/1 (455.404,98 EUR), št. 2583 ( 6.532,00 
EUR), št. 2527 ( 26.082,00 EUR), št. 2519/1 ( 73.508,00 EUR), št. 
2519/2 ( 25.438,00 EUR), št. 2491/2 ( 70.794,00 EUR), št. 2491/1 ( 
699.901,60 EUR), št. 2572 ( 278.946,80 EUR), št. 2526 (107.826,30 
EUR), št. 2566 ( 106.524,05 EUR) in št. 2567 ( 108.347,20 EUR). Sku
pna ocenjena vrednost vseh 14-tih parcel je nekaj več kot 2,2 mi
lijona Eurov.
Pregledali smo za katere parcele gre in najprej ugotovili, da druge 
najdražje in verjetno tudi največje parcele (2484/1) sploh ni na se
znamu parcel, ki so dostopne na različnih elektronskih naslovih, od 
občinskega do vseslovenskega, kar bi lahko pomenilo, da te parcele 
sploh ni več oziroma je bila razdeljena na manjše parcele. Se naj
bližje so ji tiste, na katerih je trenutno speljana cesta, ki pelje od 
Stavbenika do križišča pri Drogi. Najdražja parcela je nepozidana 
in z južne ter zahodne strani objema nekdanjo Opremo, potem pa 
je kar nekaj parcel na katerih že leta stojijo poslovni in stanovanjski 
objekti, od hiše Carbonijevih do nekdanje poslovne stavbe Norma- 
lije Kern, večje je še zemljišče med Komunalo in Gaviolijem, na se
znamu pa je še nekaj manjših zemljišč na tem območju.
Glede na to, da so nekateri objekti že bili predmet prodaje je obseg 
dogodkov, ki so v rubriki zgodovina zapisani v zemljiški knjigi, kar 
razumljiv. Kot je povedal Murphy: Človek lahko naredi neverjetno 
zmedo, ampak za popoln kaos potrebujemo računalnik.
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------------------------------------------------------- V POZDRAV TURISTIČNI SEZONI

Sami krajšamo turistično sezono
Razpis za najem javnih površin je eden od znanilcev prihajajoče turistične sezone. Prav zdaj 
je objavljen razpis za oddajo prodajnih mest za čas glavne turistične sezone, ki jo bomo 
dočakali z začasno urejenim svetilnikom in prireditvami, ki pa so še velik neznanka.
Občina Izola je razpisala lepo šte
vilo prodajnih mest za letošnjo 
sezono, posebnost razpisa pa je, 
da so posamezna prodajna mesta 
tako natančno napisana, da dejan
sko že vnaprej določajo kdo bo tam 
imel svoje prodajno mesto.

To seveda ni nič slabega, ravno 
obratno, toda vprašanje je ali je 
smiselno razpisati določene iokci- 
je in ali res ni mogoče doseči nepo
srednega poziva zainteresiranim. 
Gre predvsem za tiste njemnike, 
ki imajo svoja prodajna mesta že 
vrsto let in bi bilo neprimerno, da 
bi morali vsako leto posebej kon
kurirati na razpisu, še posebej, če 
gre za domače najemnike, ki jim 
je to edini vir preživetja.
Pravni strokovnjaki izolske občine 
bi gotovo lahko poiskali ustreznej
še rešitve, kot da morajo v razpis 
pisati, da bo na določenem mestu 
nekdo prodajal sladkorno peno, 
čeprav je medtem že presedlal 
na peko palačink. Seveda vse to 
prebirajo tudi drugi zainteresirani 
prodajalci in tem seveda ni zbeža
lo dejstvo, da sta dva najemnika 
prodajnih mest že pričela z delom, 
čeprav razpis še ni končan in je v 
njem določeno, da velja pogodba

možnost nakupa drobnarij, brez 
katerih turizma ni.
Prav gotovo bi lahko v občini od
ločili, da prodajna mesta oddajo 
v najem za celo turistično sezo
no, ki v Izoli, če medtem ni kdo 
zamenjal tega odloka, traja od 1. 
januarja do 31. decembra. Potem 
ne bi bilo pripomb glede privilegi
jev nekaterih ih tudi turisti bi bili 
zadovoljni.

Cenejše javne površine
Pa še namig uredništva. Ena od 
značilnosti mediteranskih turi
stičnih mest so razstavljeni artikli 
pred trgovinami.

V Izoli takšnih stojnic na prostem 
skorajda ni, razlog pa so visoke 
cene najema javnih površin pred 
trgovinami. In kdor je letoval nek
je na Sredozemlju ve, da trgovci 
večino prodaje opravijo z izdelki, 
ki jih imajo razstavljene pred svo
jimi trgovinami. Toda vsa leta do
slej je bila najemnina enostavno 
previsoka.
Kaj če bi se občina Izola odločila, 
da v znak pomoči izolskim obrtni
kom ponudi možnost brezplačne 
uporabe javne površine (v določe
nem obsegu) pred posameznimi 
lokali. Gotovo bi bilo videti naše 
mesto precej drugačno. ur

Vandali pod našim oknom
Ni se zgodilo prvič in bojimo se, 
da niti zadnjič ne, da so se mladi 
vandali lotili uničevanja skupne la
stnine ali vsaj objektov, ki so skupni 
mnogim ljudem. To gotovo velja za 
toaletne prostore na igrišču Birba 2 
v Livadah, ki so jih v popldanskh ali 
večernih urah že nekajkrat demoli
tali pa niti enkrat nihče od sosedov 
ni nič slišal ali videl. Tudi tokrat, ko 
so nepridipravi zažgali električno 
napeljavo in tako povzročili požar 
na samem objektu, je bilo tako. Ni
hče ni nič videl in tako tudi policisti 
le tavajo v temi.

o najemu javne površine za obdo
bje od 1. junija do 31. septembra 
oziroma avgusta. Izjema sta le 
dva večja lokala, ki sklepata po
godbi za obdobje do leta 2011 
oziroma 2015.
Zakaj le tri mesece sezone?
Pripomba je formalno na mestu, 
vsebinsko pa ne, saj bi Izoli goto
vo koristilo, če bi še več začasnih 
prodajalcev ponudilo turistom, ki 
jih je tudi v predsezoni kar nekaj,

mošrmhf
Parecag 31, tel.: 05 672 20 10

VELIKA IZBIRA OKRASNIH RASTLIN:
za parke, vrtove, cvetlična korita...

SADIKE:
pelargonij, 
verben, daliet, 
enoletnic....

y\?Ts^orte 
Parecag

Svetilnik - naravni in kulturno
zgodovinski biser Izole
V Mandraču številka 858 sem z 
začudenjem prebral odprto pismo 
»mladih mamic in otrok s Svetil
nika«, ki mi v svoji objavi povsem 
neutemeljeno očitajo »zablode« ter 
mi obenem napovedujejo »polom 
političnih zob« pri projektih na 
tem območju. Moram priznati, da 
tako ostrih tonov resnično nisem 
pričakoval od segmenta občank in 
občanov, ki jim bodo najnovejši 
posegi resnično olajšali uporabo 
tega dragocenega prostora ter obe
nem dvignili kvaliteto bivanja vseh 
nas. Tokratna vzdrževalna dela na
mreč vključujejo med drugim tudi 
tlakovanje pešpoti, kar bo nedvo
mno v veliko olajšanje predvsem 
invalidom in staršem z otroškimi 
vozički, ki so se doslej soočali z 
neprijetnostmi pri prečkanju tega 
naravnega in kulturnega bisera 
Izole. Na ulici me namreč pred
vsem mlade mame z otroškimi 
vozički večkrat ustavijo ter se mi 
neizmerno zahvaljujejo za to inve
sticijo, tokrat pa razočaran prebi
ram odprto pismo »mladih mam 
in otrok s Svetilnika«. Verjamem, 
da bom s pričujočim dopisom tudi 
avtorje pisma prepričal o smisel
nosti trenutnih ukrepov.
Naj poudarim, da so vsi posegi 
skladni z varstvenim režimom na 
tem območju ter smernicami, ki 
jih je krajinska arhitektka Ana Ku
čan predlagala kot začasne ukre
pe. Sicer pa sem namig o nezados
tni zaščiti gradbišča, ki ga »mlade 
mame in otroci« izpostavljajo v 
nadaljevanju pisma, vzel nadvse 
resno in izvajalcu del nemudoma 
sporočil, da poleg rednih varnos
tnih ukrepov še dodatno zaščitijo 
prostor, kjer se izvajajo posegi. 
Poleg naštetega so se avtorji do
pisa obregnili tudi v čas posega, 
saj naj bi se slednji odvijal ravno 
»sredi sezone, tik pred uporabo 
plaže s strani kopalcev«. Mesec 
maj resnično ne predstavlja sredi
no sezone in lahko vas pomirim, 
da bodo vsa dela končana še pred 
junijem. V tem času pa vas prija
zno vabim, da se začasno spre
hajate po prenovljenem Sončnem 
nabrežju, se odpočijete v Parku 
Pietro Coppo ali morda ogledate 
arheološko najdišče rimske ob
morske vile v Simonovem zalivu... 
Pohitite, območje Svetilnika bo 
že junija ponovno ponos našega 
mesta. dr. Tomislav Klokočovnik,

župan Občine Izola



Zakupniki izven Izole imajo v 
glavnem parcele velikosti hiš
Izolani imamo še vedno v zakupu mnogo več zemljišč od kontinentalcev, pa tudi od 
stanovalcev sosednjih Občin. Cesa se torej bojimo in česa se boji poslanka Breda 
Pečan, ko je na državnem zboru predložila to problematiko?

6 , Četrtek, 13. maj 2010, št. 859
_________________________________________________________  Kmetijska stran-------------------------------

S Kmetijskega sklada so nam pred 
tednom dni posredovali nekaj infor
macij o tem, da imajo zaradi statusa 
kmeta “kontinentalci” več možnosti, 
zakupiti zemljišče, kot lokalni kme
tovalci, ki od lokalne Upravne enote 
tega statusa ne dobijo.

Poslanka Breda Pečan pa je na 
državnem zboru povedala, da za
kupniki s kontinenta na ta način 
brez težav pridobijo zemljišče, ki 
bo morda nekoč tudi postalo grad
beno.
Služba za stike z javnostjo Kme
tijskega sklada nam sicer ni po
sredovala podatkov o številu 
ne-Izolanov, ki imajo v zakupu 
kmetijsko zemljo v naši Občini, 
a so ti podatki dosegljivi na nji
hovi spletni strani, ki pa ni rav
no najprijaznejša do uporabnika. 
Ugotovili smo tako, da je od 1055 
zakupnikov 855 takšnih, ki imajo 
stalno prebivališče v Izoli, 106 je 
“Koprčanov”, 52 “Pirančanov”, 42 
pa jih prihaja od drugod. Število 
vsekakor ni tako veliko, kot so ne

kateri morda pomislili, a niti tako 
majhno ne, posebej če pomislimo, 
da ne govorimo o deležu turistov, 
ali vikendašev, temveč o kmetih. 
Ti pa nimajo ravno v navadi, da je
mljejo v zakup zemljišča, ki so od
daljena od doma. Naprimer, v Se
žani in Pivki, ki od Izole nista tako 
hudo oddaljeni, je “kontinental
nih kmetovalcev” le za peščico., v 
piranski občini je stanje podobno 
kot pri nas, v koprski pa je stanje

bolj “normalno”. Nekaj torej vleče 
kmetovalce vse Slovenije, da svoj 
krompir in svoje oljke posadijo na 
ekstremni jugo-zahod države.

Govora je o manjših njivah
Zanimiv podatek je tudi to, da ima 
velika večina zakupnikov, ki pri
hajajo iz severa, v zakupu razme
roma majhna kmetijska zemljišča, 
tam do 1.500 kvadratnih metrov, 
zelo redki pridejo do hektarja in

pol, mnogi pa niti do 700 kvadra
tov. Gre torej za manjša kmetij
ska zemljišča, vsekakor ne indu
strijska, torej predvsem zasebna. 
Takšna, ki od pridelovalca zahte
vajo redno skrb. Težko pa si pred
stavljamo Štajerca ali Gorenjca, 
ki se vsak drugi dan odpravi čez 
pol Slovenije, da poskrbi za svojo 
majhno izolsko njivico.

Resnica je tam zunaj
Tako pravi znameniti X-files slo
gan. In pogosto tudi drži. Tudi v 
reševanju izolskega primera kme
tijskih zemljišč. Ni nemogoče, na
mreč, da severni kmetovalci vza
mejo v zakup nekaj kmetijskega 
zemljišča zato, da povečajo okoli
co svoje vikendice. Se bolj verjetno 
pa je ravno obratno, seveda. Torej, 
da je kmetijsko zemljišče povod, 
da sploh pridejo do vikendice. Teh 
pa je na izolskih gričih vedno več 
in v določenih krajih se zdi, kot da 
počasi že raste novo naselje s takš
no, bolj “črno” noto.
A ni naša naloga, da se posebej 
spuščamo v legalnost takšnih na- 
selkov. Lahko pa včasih opozo
rimo na določen trend. In zakup 
izolskih kmetijskih zemljišč je na 
kontinentu očitno postal trend. 
Vse, kar lahko sami naredimo je, 
da pozovemo odgovorne, da si 
ogledajo sliko Izole s ptičje per
spektive, današnjo in štiri ali pet 
let staro. Verjamemo, da bodo 
opazili zanimiv pikčasti vzorec. 
In če bodo te novonastale pike 
povezali med seboj s svinčnikom, 
bodo prišli do še bolj zanimivega 
odgovora. am

Nekoč je bila Kmetijska zadruga
Redna bralka Mandrača je v uredništvo prinesla članek iz zelo stare številke časopisa Isola nostra v 
katerem je opisana nekdanja izolska kmetijska zadruga, ki je imela prostore na Sončnem nabrežju.
Bili so slabi in še slabši časi. Bil je 
čas gospodarske krize, recesije in 
še nekaterih mitoloških bitij, za ka
tere mojstri teorije zarote pravijo, da 
so ravno tako resnični, kot zmaji in 
čarovnice.Pričakujemo torej lahko, 
da bodo izolski pridelovalci ponovno 
složno stopili skupaj in krizam kljubo
vali s slogo. Ali pa ne.

Izolska kmetijska zadruga se je ro
dila nekaj let pred prvo svetovno 
vojno, ko se je velika večina izol
skih kmetov odločila, na pobudo 
Pietra Spadara, da organizirano 
gospodarsko nastopi na tržaški trg. 
Vodja zadruge je postal Giovanni 
Ulcigrai, ki jo je nato vodil, ob po
moči sveta kmetovalcev, še v času 
največjega razcveta.

Namen je bila promocija
Namen zadruge je bil, da odvečen 
pridelek prodajo na tržaški tržnici, 
na kateri nastopijo pod isto “zasta
vo”. Čez dan se je ta pridelek teh
talo, pripravilo za prodajo in nato

so ga proti večeru, ko se je že za
čelo mračiti, delavci natovorili na 
trajekt, ki je sredi noči odplul proti 
Trstu.
Sistem je bil zelo uspešen, saj kme
tovalcem ni predstavljal dodatne 
obremenitve, je pa zagotavljal do
daten, več kot dobrodošel finančni 
vir, da tako opevano “prepoznav
nost” mesta in njegove izdelke niti 
ne omenjamo.

Zadruga pa ni predstavljala samo 
teoretske organizacije, temveč tudi 
praktično. V njenih prostorih (na
hajala se je tam, kjer danes stoji 
vrt gostilne Parangalj so tekom let 
pridobili še mlin, vedno priročen 
destilator za grapo, pa tudi eno 
zadnjih stiskalnic za oljčno olje v 
starem mestnem jedru.
Zadruga je v naslednjih letih odpr
la več prodajnih točk po mestu,

kjer je bilo mogoče kupiti tako 
najpomembnejše dobrine, kot tudi 
opremo potrebno za kmetijstvo.

Lepo je bilo, a ni dolgo trajalo
Prva zadruga je nato preživljala 
nekoliko težje čase v letih po prvi 
svetovni vojni, ko je mnogo izol
skih kmetovalcev tudi izstopilo iz 
organizacije, a si je vendarle opo
moglo in svoje delovanje podaljša
la do sredine prejšnjega stoletja, ko 
je strašna nevihta uničila prostore 
zadruge in s tem tudi postavila be
sedo konec uspešni zgodbi izolske 
Kmetijske zadruge. Vseeno pa je 
ostal dokaz, da Izola ni bila le na
vadno ribiško mestece, temveč se 
je lahko pohvalila tudi z sodobnim 
pristopom do kmetijstva in promo
cijo lastnih izdelkov, kar morda da
nes tudi nekoliko pogrešamo.
Zato pa lahko še danes beremo 
zapise o tem, kako se stari Izolani 
spominjajo ropota trajekta, ki je 
presekal poletne noči in izolane 
opominjal, da so tudi tokrat kme
tovalci pridelali še več, kot je bilo 
potrebno zgolj za preživetje mesta. 
Kdo ve, če bi se danes ta občutek 
ponosa spremenil v razjarjenost in 
zahtevo po ukinitvi hrupne dejav
nosti v idiličnem mestnem jedru, 
kjer se premalo dogaja, ko pa se, 
pa je preglasno. am
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Teden rdečega križa ni le proslava
Pravzaprav klasične proslave sploh ni, zato pa so tudi v Izoli pripravili celo vrsto predavanj in akcij, ki jim lahko damo 
predznak humanosti. Gre za tisti element človečnosti, ki ga dandanes velikokrat kar pozabimo.
Humanost spada med najpo
membnejša temeljna načela 
Mednarodnega gibanja Rdečega 
križa in Rdečega polmeseca.
V imenu humanosti in v želji po
magati najšibkejšim, najranljivej
šim in socialno izključenim, si 
Rdeči križ Slovenije, s stotinami 
in tisoči prostovoljcev, dnevno 
prizadeva lajšati življenjske stiske. 
Vse to pa ne bi zmogli brez tistih, 
ki jim v letošnjem letu posvečajo 
preprost slogan tedna »Hvala, ker 
nam pomagate lajšati stiske najši
bkejših«!
Revščina ima tudi v Sloveniji ve
liko obrazov, največkrat skritih in 
prikritih. Pomeni, da je revščina 
prepogosto brez bivališča, da nam 
primanjkuje denarja za prehrano, 
oblačila, obutev, šolanje otrok. Ve
likokrat to pomeni potisnjenost na 
rob družbe in socialno izključe
nost! Število tistih, ki so že izku
sili kakršnokoli obliko revščine in 
se z njo soočajo, žal narašča.
Kot že vemo se Rdeči križ Slove
nije tudi letos vključuje v obele
ževanje mednarodnega praznika 
Svetovnega dneva Rdečega križa, 
8. maja in Tedna Rdečega križa 
Slovenije, ki tradicionalno poteka 
od 8,- 15. maja in tako nadaljuje 
dobro tradicijo dobrih del.

Prireditve so se začele že v so
boto, 8. maja, ko je bilo državno 
tekmovanje osnovnošolskih ekip 
prve pomoči na Debelem rtiču, v 
ponedeljek pa so pripravili krvo
dajalsko akcijo študentov Visoke 
zdravstvene šole iz Izole. V prosto
rih Rdečega križa v ulici ob starem 
zidovju pa so v torek upravičen
cem razdelili prehrambene pakete 
ter opravljali merjenje krvnega 
sladkorja in krvnega pritiska. 
Obisk je, po pripovedovanju akti
vistov, nepričakovano dober, tako 
da so bili ob koncu meritev zdrav
stveni delavci kar dobro utrujeni. 
Vendar delo še ni končano, saj 
jih danes čaka merjenje krvnega 
sladkorja.

Tisoč življenj, tisoč oblik gibanja
Letošnji svetovni dan gibanja je posvečen pomenu odkrivanja 
gibanja kot preventivnega dejavnika proti velikemu deležu kro
ničnih nenalezljivih obolenj in večini zdravstvenih težav, zato 
zdravstveni delavci vabijo k aktivnostim za gibanje in jačanje mi
šic medeničnega dna. Ob tem ne bo odveč informacija ali dve, 
kaj in zakaj lahko na področju lajšanja in zdravljenja teh težav 
naredimo sami!
V ponedeljek, 24. maja 2010 vabijo v Zdravstveni dom Izola, 
Oktobrske revolucije 11 (sejna soba, 2. nadstropje), kjer bodo 
povabljeni gostje govorili o inkontinenci, o njenem zdravlje
nju in lajšanju težav ter o preprečevanju inkontinence ali iz
boljšanju kondicije mišic medeničnega dna 
Program bo naslednji:
11.00 Uvodni pozdrav: Janislav Ravnikar, dr. med., spec. gine
kologije in porodništva in pozdrav direktorice ZD Izola, Gordane 
Živčec Kalan, dr. med.
11.10 Ženska in Terme Dobrna - Ocvirk Marija, dr. med., spec. 
ginekologije in porodništva
11.25 Prvi center za preventivo in zdravljenje urinske inkontinen
ce pri ženskah v Termah Dobrna - Patricija Goubar, vodja centra 
za fizioterapijo Term Dobrna
11.40 Konzervativno zdravljenje urinske inkontinence pri žen
skah - Viš. pred. mag. Darija Ščepanovič, viš. fiziot.
11.55 Pripomočki za inkontinenco - Mateja Kavčič, Tosama d.d.
12.10 Inkontinenca in starost nista nujno povezani - direktorica 
ZD Izola, Gordana Živčec Kalan, dr. med.
12.25 Inkontinenca otrok - Irena Cetin Lovšin, dr. med., spec. 
pediater
12.40 Na poti k preventivnemu delovanju - Nevenka Ražman, 
predsednica Društva inkontinentnih bolnikov Obale
Po predvidenem programu bodo gostje pripravljeni na pogovor, 
diskusijo in odgovore na vsa vaša vprašanja. Za prijetnejši zaklju
ček srečanja pa se boste skupaj sprehodili, družili in poklepetali 
po poti do Svetilnika. Kotizacije ni.

Jutri bo krvodajalska akcija za 
Izolane, v soboto pa je na pro
gramu prireditev »Druženje treh 
generacij » na okroglem igrišču v 
Livadah. Tam bo tudi predstavitev 
delovanja Rdečega križa

Trg krvodajalcev
V Sloveniji se radi pohvalimo z 
našimi krvodajalci, v furlanskem 
mestecu Aiello pa imajo celo trg, 
ki so ga poimenovali po svojih 
krvodajalcih, ki imajo tam svo
jo sekcijo italijanskega Rdečega 
križa. Smo za kaj takšnega zreli 
tudi mi v Izoli, saj imamo krvo
dajalcev res zelo veliko.

Prispevajmo za prehraiiibene pakete
V Sloveniji znamo denti z ljudmi, ki imajo manj. Med nami je kar 
138.000 družin in posameznikov, ki potrebujejo našo pomoč. Rde
čemu križu Slovenije je v lanskem letu uspelo z zbranimi sredstvi v 
višini 564.630 kupiti in razdeliti 32.947 prehranskih paketov, druži
nam in posameznikom iz socialno šibkih sredin. Kljub temu in za
radi zaostrenih socialnih razmer ugotavljamo, da potrebe po tovrstni 
pomoči naraščajo.
Zato v okviru letošnje akcije, ki smo jo začeli 19. aprila, s sloganom 
»Lepo je deliti«, zbiramo sredstva za dodatne prehranske pakete. Pre
pričani smo, da bomo skupaj z vami tudi letos uspešni. Zato vas vabimo, 
da po najboljših močeh podprete akcijo Rdečega križa Slovenije »Lepo je 
deliti« in namenite vašo solidarnost ljudem v stiski.
Svoj prispevek lahko nakažete s plačilnim nalogom BN 02 na TRR: 
03100-1111112208, referenca 00-937037 ali pa pošljete SMS s ključno 
besedo »SKUPAJ« na 1919. Že s prispevkom 15 EUR boste omogočili 
nakup enega prehranskega paketa!
Vnaprej hvala za dobrosrčnost v imenu vseh, s katerimi boste delili.
Več informacij o akciji lahko najdete na www.rks.si/skupaj

OZ RK IZOLA

BIOTERAPIJE
PO METODI ZDENKA DOMANČIČA

Zdraviteljstvo z bioenergijo popravlja posameznikom vse vr
ste težav in obolenj.

Najboljši učinek se dosega v povezavi s klasičnimi oblikami 
zdravljenja, saj preprečuje in odpravlja motnje in bolezni (pre
ventiva in kurativa). To velja celo pri obolenjih, ki jih imamo za 
neozdravljive, saj tudi pri teh daje vidne pozitivne rezultate.

Za bioterapijo ne obstajajo lažje in težje bolezni, ampak le po
samezniki, ki potrebujejo posebno zdravljenje.

Tak pristop pokriva najširši spekter obolenj, kot so stres, de
presije, obolenja ščitnice, kardiovaskularne težave, razna vnetja 
(išias, hemia,...), migrene, obolenja prostate, maternice, itd.

Skupina izkušenih terapevtov izvaja 
program štiridnevnih terapij v
KULTURNEM DOMU IZOLA 

ULICA OKTOBRSKE REVOLUCIJE 1, IZOLA.

Terapije se izvajajo 4 dni, in sicer od ponedeljka do četrtka. 

Za dodatne informacije in prijave pokličite na 040-668-916. 
(Tamara Grbavac).

Jr
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Nogomet je spet doma v Izoli
Nogomet

Liga MNZ Koper
Portorož Piran:Korte Avtoplus 3:0 ()
Strelci: 1:0 - Muminovič Jan (19’), 1:1 
- Peroša Matej (26’), 1:2 - Malikovič 
Niki (30’), 2:2 - Paal Matej (38’, llm), 
3:2 - Paal Matej (40’, llm), 4:2 - Paal 
Matej (45’, llm), 4:3 - Dobrin Mitja 
(79’), 4:4 - Dobrin Mitja (81’)
Piran, 08.05.2010 ob 18.00, gledalcev 
100, sodnik: Ponis Roberto (Koper) 
Portorož Piran: Paal Matej, Udovič 
Mitja, Palamar Emil, Lima Da Silva Fa
bio, Zelinčevič Dušan (Fuks Aleš 60’), 
Lizalovič Ado (Šabanagič Elvis 60’), 
Lizalovič Alen (Luznar Simon 75’), 
Elshani Arlind (Gajanovič Marko 52’), 
Vranješ Boštjan, Mekič Admir, Mumi
novič Jan (Gudič Andrej 46’)
Korte Avtoplus: Sirotič Elvis, Čatič 
Alen, Rihter Andrej, Čamdžič Admir, 
Kleva David, Deigiusto Valter, Dobrin 
Mitja, Breč Boštjan, Malikovič Niki 
(Tonejc Damjan 56’), Pahor Rok (Pu- 
cer Aleš 65’), Peroša Matej (Bauer Bo
rut 86’)
Rumeni kartoni: Lima Da Silva Fabio 
(33’), Lizalovič Ado (47’), Gajanovič 
Marko (59’), Kleva David (18’), Čatič 
Alen (40’), Malikovič Niki (42’), Rihter 
Andrej (73’), Čamdžič Admir (73’) 
Rdeči kartoni: Kleva David (37’)
Derbi, ki je odločal o prvem mestu v 
ligi, se je končal klavrno. Potem, ko 
so Kortežani vodili z 2-1 proti doma
činom iz Pirana, je slednjim sodnik 
Roberto Ponis najprej dosodil tri 
enajstmetrovke. A Kortežani se niso 
dali in kljub temu, da so večino tekme 
odigrali z možem manj, ter brez ravno 
tako izključenega trenerja Patariča, 
so deset minut pred koncem tekme 
rezultat izenačili na 4-4. Takrat pa se 
je pravzaprav začelo, saj je ob izteku 
tekme sodnik dosodil še neverjetno 
četrto enajstmetrovko domačinom, ta
krat pa se je začela drama. Igralci Kort 
so takoj obkolili sodnika, ki se je nato 
moral “skriti” v slačilnico in je tekmo 
prekinil v korist domačinom.
Simon Božič, predstavnik nogome
tašev s Kort, je za Mandrač povedal, 
da so izredno razočarani s sojenjem 
sodnika, ter da je do podobnih situa
ciji prihajalo že celo sezono. Dodal je 
tudi, da ni prav, da sodnik odloči zma
govalca tekmovalne sezone. “Morda 
so prve tri enajstmetrovke tudi bile, 
morda je bila na mestu tudi izključitev 
našega igralca, a zavedati se moramo, 
kaj pomeni igralcem, ko ob koncu te
kme jim sodnik zapiska še četrto enaj
stmetrovko na tekmi, ki pa ni bila tako 
očitna. Ne bi rad, da bi sedaj izpadli 
kot kakšni huligani, a naši igralci so 
bili po tekmi z moralo na dnu. Napo
vemo lahko, da se bomo na sojenje 
pritožili.”

MNK Izola : Ilirska Bistrica 2:2 (0:1)
Strelci: 0:1 - Volk Erik (25’), 1:1 - Mu
minovič Elvis (53’), 1:2 - Lazarevič 
Doša (54’, llm), 2:2 - Marjanovič 
Aleksander (78’)
Izola, 09.05.2010 ob 17.00, gledalcev

50, sodnik: Jagunič Patrik (Postojna) 
MNK Izola: Mustafič Hamid, Gerič El- 
min, Jačimovič Sebastijan (Puzič Dra
gan 70’), Božič Rok, Muminovič Elvis, 
Mikac Gregor, Dedič Elvis, Barišič 
Bojan (Kaluder Patrik 52’), Marjano
vič Aleksander, Milič Boris, Davidovič 
David

MNK Izola z novim vodstvom
V petek, 07. maja 2010 je bila redna 
seja Občnega zbora MNK Izola na 
kateri so imenovali novo vodstvo Mla
dinskega nogometnega kluba Izola. 
Za predsednika je bil izvoljen David 
Zajec, podpredsednik pa je postal Mi
tja Paljk. Člani upravnega odbora so: 
Zvone Gosar, Marko Požrl in Sergij 
Sokolič.

Futsal

Mali finale za 3. Mesto - prva tekma
Izola:Litija 2:6 (0:3)
Izola, športna dvorana, gledalcev 450, 
sodnika: Niko Vivod in Dražen Jurič 
0:1 [4] Dejan Simič, 0:2 [9] Damir 
Pertič, 0:3 [18] Damir Pertič, 0:4 [24] 
Dejan Simič, 0:5 [29] Borut Kristan, 
0:6 [38] Dejan Simič, 1:6 [39] Marko 
Hrvatin (lOm), 2:6 [40] Marko Matelič 
(lOm)
Izolani so kar nekoliko vdani v usodo 
stopili na igrišče in dovolili favorizi
ranim gostom, da so na hitro povedli 
potem pa so zadetki v domačo mrežo 
kar deževali, dokler ni bilo Izolanom 
tega enosmernega prometa dovolj in 
so v dobri minuti pred koncem tekme 
dosegli dva zadetka za boljši občutek 
pred povratno tekmo, ki bo v petek, 
14. maja, ko bodo Izolani gostovali v 
Litiji.
Pred tekmo je Marko Hrvatin prejel 
pokal za najboljšega strelca prvoligaš
kega tekmovanja, na koncu pa so se 
Izolani, do naslednje sezone, poslovili 
od zvestih domačih navijačem_______

zadetek. V drugem delu so se doma
činom sicer približali na dva zadetka, 
kaj več pa jim spričo slabega nastopa 
ni uspelo. Med strelce so se pri Izoli 
vpisali Elvin Čosič (7), Klemen Cencič 
(6), Ivan Markovič (4), Matej Kleva in 
Tomaž Ponikvar (po 2), Dean Dolenc, 
Jakob Vukovič Rok Gomezelj in Kri
stjan Jurič (po 1). BV

Vabilo na občni zbor
Vabimo vas, da se udeležite Zbora čla
nov RD Istrabenz Plini Izola, ki bo ; 
v petek 21.05.2010 ob 19.00 uri v pro
storih sejne sobe društva v Kraški ul. 
1 v Izoli
Na zboru bomo, med drugim, poslu
šali poročila predsednika, trenerjev in 
sprejemali finančno poročilo, opravili 
razrešitev dosedanjih organov in izvo
lili nove.

Rokomet

Radeče MIK Celjedstrabenz plini 
Izola 31:25 (16:9)
Dvoboj neposrednih konkurentov 
za obstanek med prvoligaši je sicer 
prinesel zmago domačinom, končni 
uspeh pa kljub porazu njihovim te
kmecem. Gostitelji so želeli izkoristiti 
svojo zadnjo priložnost in zaigrali od
ločno. Izola je obrambo odigrala dokaj 
solidno, precej slabše pa napad, saj so 
zgrešili številne dobre možnosti za

V soboto še zadnje dejanje v l.A moš
ki ligi. Ali je še kaj upanja za ekipi 
Cimosa in Gorenja? Včeraj so Kopr
čani gostovali v Celju, Velenjčani pa 
v Ljubljani. Prah pa še vedno dviga 
prejšnje kolo, nekaj zaradi poraza 
Celjanov v Trebnjem, zelo jezni pa 
so v Kopru, saj sta jim sodnika dobro 
»oklestila« ekipo.
Celjanom brez Zormana ne gre, res 
pa je tudi, da so Trebanjci odigrali 
tekmo v transu. Tako kaže, da ob mi
nimalni razliki v točkah, bo še tako 
nedolžna stvar postala odločilna. Ve
lenjska sodnika sta na tekmi v Kopru 
ob koncu tekme domačemu igralcu 
Laluški za klasičen prekršek eno
stavno pokazala rdeči karton. Tako je 
Cimos ostal brez levičarja in to prav 
proti Celjanom. Sedaj je toliko bolj 
razumljivo tudi razburjanje Celjanov 
po tekmi v Velenju. Ponovili so se 
dogodki, ki so se zgodili Koprčanom 
v lanskem prvenstvu. Ob vsem tako 
vedno bolj v ospredje »silijo« sodniki, 
ki žal ne dohitevajo več kvalitete ro
kometa. Če so jim klubi do sedaj veli-
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Obveščamo vse zainteresirane, da bo 
evidentiranje kandidatov za novo vod
stvo društva, potekalo v klubskih pro
storih vse do dne Zbora članov.
UO RD Istrabenz Plini Izola

Jadranje

Gregor Veselko je novi predsednik 
Jadralne zveze Slovenije
V petek je v prostorih Jadralne zve
ze Slovenije potekala 24. redna letna 
skupščina, na kateri so predstavniki 
60. klubov volili predsednika in člane 
IO. Poleg novega predsednika, prvega 
moža Luke Koper Gregorja Veselka, 
so novi člani IO postali Tomaž Orešič, 
Mitja Zupančič, Zvonko Hočevar, 
Jani Dvoršak, Bogomir Horvat, Uroš 
Žvan in Juta Ošlak Kranjc.
Stanislav Žbogar in Vilijem Orel, ki 
sta na skupščino pričakovano prišla 
kritično naravnana do dela doseda
njega vodstva, sta z nekaterimi so
mišljeniki po uri in pol protestno za
pustila skupščino in s tem umaknila 
tudi kandidaturo svojega kandidata za 
predsednika JZS, Igorja Pogačarja. 
Tako je poleg zainteresirane javnosti 
in predstavnikov sedme sile v dvorani 
ostalo še 45 predstavnikov klubov. Z 
združitvijo strokovnega sveta za vr
hunski šport in sveta za mladinsko ja
dranje so uvedli strokovni svet, osno
vali svet regatnih uradnikov ter ukinili 
sodniško komisijo in svet merilcev. 
Oba naša olimpijca na EP v Splitu 
Za ponedeljek se je v Splitu začelo 
evropsko prvenstvo v olimpijskem 
enosedu finn. V konkurenci 109. ja
dralcev se bosta za čim višja mesta

ko napak oprostili, pa jim sedaj očita
jo tudi tiste nepomembne napake. 
Stvari pa se lahko še dodatno zaple
tejo, če se bo prvak l.B lige pritožil 
in zahteval nastopanje v evropski 
ligi. Zakaj, se boste vprašali? Uradno 
ne obstaja pisni dogovor med RZS in 
ekipami l.A lige, tako, da ti uradno ne 
tekmujejo pod njenim okriljem. RZS 
bi tako moral EHF-u prijaviti prvaka 
lige, ki tekmuje v »uradni« rokometni 
ligi. Dvomim sicer, da si ekipa Krke 
kot prvak l.B lige želi evropskih na
stopov. Vendar pa bi bilo zanimivo vi
deti, kako bi se stvari razvijale in kdo 
bi imel prav. Nekaj podobnega se je 
pred časom zgodilo na Portugalskem. 
Ob vsem razburjanju »prvoligašev« je 
v evropsko ligo šel prvak druge lige. 
Končano je tekmovanje v l.B ligi. Pr
vak je že omenjena novomeška Krka, 
napreduje pa tudi ekipa Šmartnega 
99. Solidno tretje mesto so osvojili 
Ajdovci s trenerjem Igorjem Poklar- 
jem. Izolanom je uspelo ostati v ligi, 
vendar pa so na tekmi v Radečah ho
dili po robu prepada. Ob vseh oblju
bah, da želijo in gredo po zmago, je 
bilo na tekmi tudi zelo kritično, ko so 
izgubljali že za devet golov. Ob taki 
razliki, doma so zmagali 30:22, bi v 
dodatno razigravanje morali Izolani. 
Vse se je dobro končalo in v razigra
vanje, tudi ob pomoči Ajdovščine, 
mora ekipa Radeč. Tako so naši le us
pešno pripeljali barko v mirne vode, 
vendar pa je vse predaleč od želja in 
tudi realne vrednosti ekipe.
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Vinotoč je (skoraj) osmica

potegovala tudi Gašper Vinčec, ki je 
na svetovnem pokalu v Hyeresu konec 
aprila dosegel 5. mesto in dvanajstou- 
vrščeni iz Hyeresa, Vasilij Žbogar. 
Prvi dan evropskega prvenstva v ra
zredu finn tekmovalci na regatnem 
polju pred Splitom niso dobili prilož
nosti, da pokažejo svoje znanje in spo
sobnosti. Zaradi brezvetrja je bil start 
prve regate večkrat preložen, nato pa 
tudi dokončno odpovedan. Če bodo 
vremenske razmere dovoljevali, bodo 
jadralci jutri odjadrali tri plove.

Namizni tenis

Arrigoniju dve tretji mesti
V soboto in nedeljo je v Komendi po
tekalo 19. državno prvenstvo RS za 
kadete in kadetinje. Na prvenstvu se 
je igralo v treh kategorijah in sicer po
samezno, dvojice in mešane dvojice.
V posameznem delu se je najbolje pri 
kadetinjah uvrstila Maja Milenkov- 
ski, ki je v četrtfinalu s 0:3 izgubila 
proti Zali Veronik iz Radelj ob Dravi. 
Urška Čokelj je tokrat dosegla uvrsti
tev med 16 najboljših. Nepričakovano 
je s 1:3 izgubila proti Juliji Kelečevič iz 
Logatca. Na glavni turnir se je uvrstila 
še Katrina Sterchi. Za uvrstitev med 
16 najboljših je v tesni in enakovredni 
tekmi z 2:3 izgubila proti Niki Naglič 
iz Mute.
Ugodno je presenetil mladi Erik Pa
vlin z uvrstitvijo med 8 najboljših. Za 
med 4 je v enakovredni tekmi z 1:3 
izgubil proti Mariu Kolblu iz Murske 
Sobote. Na glavni turnir in sicer med 
48 najboljših je uspela uvrstitev še An
dreju Germeku.
Prvo medaljo sta na tem prvenstvu 
osvojili Urška Čokelj in Maja Milen- 
kovski med dvojicami. V četrtfinalu 
sta s 3:0 premagale Saro Maraž in Kajo 
Koglot iz Iskre Avtoelektrike. V polfi
nalu pa sta s 0:3 izgubile proti Nini 
Zupančič in Tjaši Mihevc iz Logatca. 
Nežka Kocjančič in Katrina Sterchi 
sta se uvrstili med 16 najboljših.
Zelo dobro sta v dvojicah odigrala An
drej Germek in Erik Pavlin, ter dosegla 
uvrstitev med 8 najboljših. Za uvrsti
tev v polfinale sta s 0:3 izgubila proti 
kasnejšima zmagovalcema turnirja 
Patriku Sukiču iz Puconcev in Ludvi
ku Peršolji iz Vrtojbe.
Maja Milenkovski in Denis Voroš iz 
Murske Sobote sta v mešanih dvojicah 
izgubila šele v polfinalu. Z rezultatom 
1:3 sta ju premagala kasnejša zmago
valca turnirja Zala Veronik iz Radelj 
ob Dravi in Ludvik Peršolja iz Vrtojbe. 
Med šestnajst najboljših so se uvrstili 
Katrina Sterchi in Erik Pavlin ter Urška 
Čokelj in Andrej Germek.

Judo

Na prireditvi ob mesecu športa, so v 
Kopru, 8. maja pripravili tudi tekmo
vanje mladih judoistov in judoistk. 
Izolski tekmovalci so dosegli nekaj res 
lepih rezultatov in tako presenetili tudi 
trenerja Fikreta Bajramoviča. V svoji

konkurenci so zmagali: Joel Lenocci, 
Eva Skok in Jan Tul, srebrna sta bila 
Cris Škropeta in Temim Petretič, Ma- 
teo Filimonovič pa je bil tretji.

Balinanje

Balinarji iz Kort dobro začeli
Balinarski klub Korte, ki letos nastopa 
v drugi državni ligi - zahod je v prvi 
tekmi zmagal sosede iz Kopra Modri 
val z 12:11. Po dvomesečnih pripravah 
v Kortah in v dvorani na Belem križu 
smo trenirali dvakrat tedensko in odi
grali še šest pripravljalnih tekem med 
njimi tudi z ekipo iz Umaga.

Prvomajski turnir Kužeri
V sklopu tradicionalnih iger 1. maja 
je tudi na balinišču v Kortah potekal 
balinarski turnir med zaselki v Kortah 
pod imeni: Medoši, Kurtinca, Drviče, 
Čedlje, Gurnja vas, Dulnja vas, Kužera 
in Kapelca. Zmagala je ekipa Kužera 
pred Drviče in Kapelca. Po končanem 
turnirju se je nadaljevalo družabno 
srečanje naših zaselkov (na sliki).

Dan športa treh generacij

Pobuda za organizacijo tega dne je 
prišla iz mladinske oddaje Sport Špas 
z RTV Slovenije in mi smo se odzvali 
na njo. Na dnevu Športa treh generacij 
bodo sodelovale OS Dante Alighieri z 
vrtcem Aquilone OŠ Livade, OS Vojke 
Šmuc z podružnico OŠ Korte, Vrtec 
Mavrica, Andragoško društvo Morje 
Univerza za tretje življensko obdobje. 
S tem dnem želimo ozavestiti šolarje, 
mlade in starejše o kvalitetnem živ
ljenju. To pa lahko dosežemo zgolj z 
doslednim spoštovanjem in sledenjem 
med sabo nerazdružljivo povezanih 
vrednot športa, zdravja in ekologije. 
Zato bo slogan tega dne: »Šport - Eko 
-Zdravo - Za zabavo«
Vabimo vse tiste, ki si želite sodelo
vati na Dnevu druženja treh generacij, 
da pridete v soboto, 15 maja 2010 ob
9.00 na okroglo igrišče v Livadah ( vr
tec Maurica).
Program :
9.00 - Zbor udeležencev in vpis oseb
nih podatkov, podelitev priponk in 
vode vsem udeležencem
9.30 - Začetek pohoda vseh treh generacij
11.30 - Prihod udeležencev na ciljni prostor 
Dogajanje:
Zdravstvo: možnost merjenja krvnega 
tlaka in srčnega utripa, vsak prejme 
jabolko in vodo
Varstvo okolja: oddaja PVC odpadkov 
v zabojnike
Sodelujejo še: Zdravstveni dom Izola, 
Rdeči križ Izola, Društvo prijateljev 
mladine Izola, DOSI- oljarji Istre, SGTŠ 
Izola, Konjeniški klub Medljan, Gym 
bo fit- Titty dance, Toyota, Andragoš
ko društvo Morje - Univerza za tretje 
življensko obdobje, ŠD Adrenalina, 
Gasilci Korte
12.30 - podelitev nagrad iz področij: 
najmlajši in najstarejši udeleženec, ter 
najštevilnejša družina prireditve.

Vinotoč je, pa tudi ni podoben osmici. 
Gre za celoletno dejavnost, ki ni ome
jena na nekaj dni, in je osredotočena 
predvsem na prodajo vina in že pri
pravljenih domačih izdelkov. Vinotoč 
so ob prvomajskih praznikih odprli na 
kmetiji Rajka Markoviča, pod izolsko 
bolnico.

Oriana Markovič je povedala, da 
so najprej razmišljali o odprtju 
osmice, a so se potem raje odločili 
za vinotoč, ki bi se ponašal tudi s 
primerno kvaliteto. „Prodajamo 
domače vino, seveda, a tudi doma
če klobase po furlanskem receptu 
Rajkove družine in domač tolmin
ski sir. Gostom pa nudimo tudi 
domače pogače. Sicer pa nimamo 
kuhinje. Vinotoč je bolj kraj za 
prigrizek in druženje ob tem, kot 
pa prostor za pitje in veseljačenje 
pozno v noč. Hoteli smo narediti 
nekaj, da bi bilo na nivoju in za
enkrat, glede na prve odzive, mi
slim, da smo na dobri poti". 
Oriana pravi, da kljub temu, da so 
vinotoč odprli šele za prvi maj, so 
jih že obiskale različne skupine, in 
ker dober glas seže v deveto vas, 
včasih pa tudi do prestolnice, so 
že opazili veliko ..kontinentalnih" 
tablic, ki so parkirale na njihovem

dvorišču. „Lepo število gostov smo 
že dobili iz Ljubljane, mnogi od 
teh so nam priznali, da so jim vi
notoč predlagali prijatelji. To je 
verjetno tudi najboljša pohvala za 
naše izdelke."
Vinotoč je odprt vsak konec tedna, 
od petka do nedelje. Markoviče
vi vrata odprejo ob dveh, zaprejo 
pa ob desetih zvečer. Odprti bodo 
še vsaj do poletja, dokler ne bo 
zmanjkalo suhih salam in sira. „Če 
bi nam slučajno ostalo še kaj sa
lam, bomo vinotoč ponovno odpr
li še jeseni. Sicer pa bomo vino 
prodajali skozi celo leto." 
Markovičevi so tako lastnoročno 
razširili izolsko turistično ponudbo 
in to na zelo preprost način. Proda
jali bodo pač lastne, domače izdel
ke, tako kot to počnejo marsikje po 
svetu in na kar so povsod zelo po
nosni. Pri nas je žal še vedno težko 
priti do teh domačih specialitet, na 
klasični turistični način, razen, če 
osebno poznaš kmeta ali pa njego
vega soseda. Zato nas na področju 
promocije turizma na podeželju 
čaka še veliko dela. “Interes očitno 
obstaja, pravi rezultati pa bodo 
bolj vidni čez kakšen mesec" je še 
povedala Oriana Markovič. a.m.
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PATRICIJA
Center za nego telesa 
Stopite samozavestne 
v poletje!
V centru za nego telesa Patricija poskrbimo za popolno 
dobro počutje in vam pomagamo do popolne postave. 
Preizkusite neverjetne učinke kavitacije, nekirurške 
liposukcije, kije zelo učinkovit, neboleč sistem reševanja 
problemov z maščobo in celulitom ter za prekrvavitev 
tkiv. Samo z enkratno kompleksno terapijo zmanjšamo 
obseg stegen, kolen, rok, trebuha od enega do treh 
centimetrov.

Novo!!!
Razširili smo ponudbo še na pedikuro in manikuro
Obiščite nas v našem centru v Izoli, Koprska ul. 28 ali pa 
pokličite na tel: 041 440 963

Pohitite, poletje je pred vrati
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Simonov zaliv odkriva skrivnosti
O kulturniškem turizmu pri nas šele 
začenjamo govoriti, čeprav je v svetu 
že nekaj povsem običajnega in ena 
od zanimivejpih tržnih niš svetov
nega turizma. Že res, da so si turisti 
od nekdaj radi ogledovali kulturno 
zgodovinske spomenike, obiskovali 
razstave ali festivale, toda zdaj želijo 
biti tudi aktivni ustvarjalci kultur
nega dogajanja.
In v to kategorijo je sodila tudi sku
pinica japonskih turistov, ki potu
jejo po svetu kot nekakšna likovna 
delavnica. V desetih dneh takšnih 
ustvarjalnih počitnic bodo obiskali 
slovensko in hrvaško obalo, med 
obiskom v Izoli pa so dobili nalogo, 
da upodobijo Izolo. Skupna jim je 
bila le tehnika - akvarel in mentor, 
ki jih vodi na teh ustvarjalnih počit
nicah. Njihovo delo je mimogrede 
ocenila tudi akademska slikarka 
Martina Žerjal, ki jim je razkrila še 
nekaj malih skrivnosti o akvarelu, 
oni pa so povedali, da je Izola zelo 
lepo mestece, kar mi seveda vemo. 
Piranska agencija Maona vozi slo
venske turiste na strokovne izlete, 
ki jih pripravljajo v sodelovanju z 
znanimi arhitekti in slikarji, v Izoli

pa smo prve zametke povezav kul
ture in turizma začutili ob projektu 
ateljejev za en tolar. Žal se je dobra 
ideja počasi sfižila, preprosto zato, 
ker ni bilo prave organizacije in ker 
so nekateri umetniki najem ateljeja 
narobe razumeli. Več izkušenj v tr
ženju kulture v turistične namene 
imajo v nekaterih bližnjih istrskih 
mestih in tak primer povezovanja 
turizma in kulture je gotovo Istr
ski sejem umetnin Artexchange, 
ki ga v Rovinju organizirajo Muzej 
suvremene umjetnosti Istre iz Pulja,

Mesto Rovinj in Istrska županija ter 
na katerem sodelujejo povabljene 
galerije tudi iz širše okolice. Letošnji 
sejem bodo odprli danes, v četrtek 
13. maja ob 12.00 uri, med sode
lujočimi pa so tudi Obalne galerije 
Piran. V razstavišču Multimedijske- 
ga centra v Rovinju bodo predstavili 
štiri likovnike različnih področij in 
različnih generacij: grafike emi
nentnega Mimma Paladina, slike 
slovenskega perspektivnega slikarja 
mlajše generacije Uroša Weinber- 
gerja, unikatno oblikovane stole 
mlade koprske arhitektinje Tine Co
tič in grafike Lojzeta Spacala. Na le
tošnjem Artexchange bo sodelovalo 
17 galerij, organizatorji pa priprav
ljajo v času sejemskega dogajanja 
različne spremljajoče prireditve, ur

Ustvarjalnost brez starostnih meja
V ponedeljek, 10. maja, so v izolskem Zdravstvenem domu odprli 
razstavo fotografij udeležencev TVŽU Ljudska univerza Koper - enota 
Izola in članic Andragoškega društva Morje - Univerza za tretje življenj
sko obdobje Izola. Po njihovi lanski premierni razstavi je to nov prikaz 
vse večje ustvarjalnosti štirinajstih vztrajnih fotografskih navdušencev. 
Ti znova dokazujejo, da jim leta ne morejo do živega in so dober primer 
vsesplošnega učenja in izobraževanja v vseh starostnih obdobjih. Prire
ditev je z ubranim petjem popestril ženski pevski zbor Andragoškega 
društva Morje. Razstava, ki sodi v sklop prireditev ob letošnjem »15. 
Tednu vseživljenjskega učenja«, bo na ogled do konca junija 2010.

Vpis v Glasbeno šolo Izola za šolsko leto 2010/ 2011
Vpis bo v času od 20. do 30. maja 2010
- v skupino predšolske glasbene vzgoje, letnik 2005,
- v skupino glasbene pripravnice, letnik. 2004,
brez preizkusa do zapolnitve prostih mest (največ 14 otrok v skupini). 
Pouk bo potekal lx tedensko 45 minut ali lx tedensko 60 minut.
Vpis na telefonsko številko 05 666 36 13, vsak delovni dan med 9. in 11. 
uro.
Prosta mesta za pouk glasbil: klavir 5, harmonika 1, flavta 6, klarinet 6, 
violina 1, violončelo 1, pozavna 3, rog 1, trobenta 1, tolkala 1, kitara 3. 
Pouk bo potekal 2x tedensko po 30 minut za glasbila in 2x tedensko po 45 
minut za pouk nauka o glasbi.
Preizkusi glasbenih sposobnosti za pouk glasbil (letnik 2003 in starej
ši) bodo v času od 20. do 30. maja 2010. Prijavite se na telefonsko števil
ko 05 666 36 11, vsak delovni dan med 9. in 11. uro.
Pri najavi za vpis ali preizkus obvezno navedite, da gre za Glasbeno šolo 
Izola

Izolski rock’n’roll vlada v prestolnici

Rock in Izola, mišljeno kot 
ugotovitev v slovenskem jezi
ku in ne fesival, ki bi lahko bil, 
pa ga ni bilo.
Izola je bila z rock glasbo po
vezana takrat, ko so drugod po 
bivši republiki še vedno stavili 
vse na folklorne harmonike in 
jazz ansamble. Naše mesto se 
lahko pohvali z eno prvih Jugo
slovanskih rock zasedb Faraoni, 
s plesi v Arrigoniju, s festivali 
in koncerti. In nazadnje tudi s 
klubom ob morju, ki so ga imeli 
radi po malem vsi, tudi tisti, ki 
niso od te “sorte”, razen tistih, ki 
odločajo o naših usodah.
Ne čudi torej, da še vedno mnogi 
mladi izolani raje preživljajo čas 
v garaži, s kitaro v roki, kot pa 
doma, kot to sicer počne velika 
večina kibernetsko razpolože- 
nemladine v 21. stoletju. In med 
tistimi, ki so v garaži preživeli 
dolgo, resnično dolgo, sta tudi 
zasedbi Sensation in Implozija. 
Zasedbi, ki sta v torek zavzeli 
prestolnico.
Najprej so to naredili Sensation, 
Primož, Viktor, Martin, David in 
Matjaž, izolsko-lucijska zased
ba, ki je večino svoje glasbene 
poti vadila po izolskih garažah 
in kleteh. V trinajstih letih ob
stoja so takorekoč igrali v čisto 
vsakem slovenskem klubu. Le še 
Celje jim baje manjka, da opravi
jo že enkrat s tem. Pred nekaj leti 
so posneli prvenec Kagada, na 
promociji katerega se je zbralo 
kakšnih 300 navdušencev, pred 
nekaj meseci pa so po koncertu 
v ljubljanskem klubu Menza pri 
Koritu dobili ponudbo, za igra
nje v živo na lubljanskem Radiu

Študent v oddaji After Party,
kar so seveda tudi sprejeli. 
Oddaja, ki je na sporedu dvakrat 
mesečno in redno predstavlja 
nova imena slovenske alternativ
ne scene, je tudi odličen način, 
da se skupine zvokovno pribli
žajo tistim, ki jih še ne poznajo. 
To, kar preseneča pri tokratni 
oddaji s Sensation pa je, da se 
voditelji niso mogli načuditi, 
kako da so jih do sedaj spregle
dali. Če tega sami ne vedo, jim 
težko pomagamo.
Ko se je radijski koncert Sen- 
sationov zaključil, pa so se v 
prestolnico že odpravljali člani 
Implozije, Elvis, Denis in De- 
vid. Instrumentalna zasedba, 
ki se oklepa zvoka neodvisnega 
rocka, je namreč nastopila na 
finalnem predizboru za nastop 
na fetivalu Rock Otočec in to 
tudi uspešno. Elvis pravi, da se

jim je po nastopu približal orga
nizator festivala in jim zagotovil, 
da tudi, če jih žirija ne bi izbrala, 
bi jih sam povabil kot goste na 
ta največji slovenski festival. A 
žirija v zasedbi Karoli - Kurtovič 
menda ni imela dvoma in je med 
petimi, ki so napredovali, uvr
stila tudi izolane. Zanimivo pri 
zasedbi je tudi to, da so verjet
no edina glasbena skupina leta 
2010, ki svoje glasbene podpira 
z internetno stranjo. Še več, niti 
posnetkov še nimajo.
Implozija bodo svoj krstni na
stop na festivalskih odrih imeli 
v nedeljo 4.7. in nadejajo si ve
liko podporo izolske rockerske 
publike.

AM
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Četrtek, 13. maj 2010
Kino Odeon

18.30 Luise-Michel LIFFe po LIFFu / FILM MESECA
20.30 Davide Del Degan Kratkometražni filmi 

A CORTO D’AMORE (“Zmanjkalo je ljubezni") Zgodba o življenjskih trenutkih, ki umira
jo z minevanjem časa. Poskus, da bi občutja postala trajna.
INTERNO 9 (“Stanovanje 9“)Atipična ljubezenska zgodba med štirimi stenami, ki se po
rodi iz gole radovednosti. Sosed se namreč prikrade v stanovanje mične in slepe ženske, 
kjer spremlja njen sleherni vsakdan, vsa njena minimalna opravila, toda venomer v njeni 
senci, vse dokler ta ne zazna (ne)povabljenega gosta.
IL PRIGIONIERO (“Ujetnik”) Pietro, starejši možakar z arterosklerozo, je po vnovični 
manjši nezgodi prisiljen živeti kot ujetnik v lastnem domu. Njegova družina sicer živi v 
sosednjem, povezanem stanovanju, vendar se zaradi intenzivnega prepleta čustvenih vezi 
ni zmožna odzvati na njegove potrebe.
FAVOLA ZINGARA (“Ciganska pravljica”) V malem šotorskem naselju se zgodi nekaj ne
navadnega. Mlademu romskemu paru se rodi deklica s posebnim darom: novorojenka 
lebdi v zraku, kot da gravitacijska sila ne bi vplivala nanjo. Dogodek, ki bi ga povsod 
obravnavali kot čudež, se v šotorišču spremeni v dramo.
Gosta večera bosta režiser Davide Del Pegan in igralka Urška Bradaskja. Vstop prost!

Petek, 14.maj 2010
Kino Odeon

17.00 Kako izuriti svojega zmaja RISANI KINO jezik: angleščina
18.45 Luise-Michel LIFFe po LIFFu / FILM MESECA 

__________ 21.00 Na robu teme Režija: Martin Campbell__________

Sobota, 15. maj 2010
Kulturni dom Izola - ob 20.00 

18. POMLADNI KONCERT - GIULIO VIOZZI

VIOZZIJEV VEČER
Združeni zbori Haliaetum (Izola), Il focolare (Trst), Contro Camolli-Casut (Sacile 
(PN), Voci della Tradizione (Trst) Pri večeru sodeluje zbor Nuovo Accordo (Trst)

Kino Odeon
17.00 Kako izuriti svojega zmaja RISANI KINO angleščina
18.45 Na robu teme (Edge of Darkness) Režija: Martin Campbell

21.00 Luise-Michel LIFFe po LIFFu / FILM MESECA

Nedelja, 16. maj 2010
Kino Odeon

17.00 Kako izuriti svojega zmaja RISANI KINO angleščina
18.45 Na robu teme (Edge of Darkness) Režija: Martin Campbell 

Ob 21.00 Luise-Michel LIFFe po LIFFu / FILM MESECA

Ponedeljek, 17. maj 2010
Kino Odeon

18.30 Na robu teme Režija: Martin Campbell
21.00 Luise-Michel LIFFe po LIFFu / FILM MESECA

Torek, 18. maj 2010
Kino Odeon

18.30 Nepremagljiv (Invictus) Režija: Glint Eastwood
21.00 Predstavitev revije RINO!

Stara šola kapitalizma (Stara škola kapitalizma)
Dokumentarno-igrani film,_2h 2min, Srbija, 2009, jezik:srbščina, angleščina / Režija: ŽelimirŽimik 
/ Igrajo: Lazar Stojanovič, Živojin Popgligorin, Zoran Paroški, Ratibor Trivunac, Branimir Stojanovič, 
Rade Curčin, Robert Paroci, Dragan Siriški, Leon Šurbanovič, Vladimir Markovič, Slobodan Nenadov, 
Tomislav Milankov, Svetozar Srdanov, Tadej Kurepa, Maja Krek_
V svojem najnovejšem filmu z zgovornim naslovom se Zelimir Žilnik, eden najvidnejših ustvarjalcev 
post-jugoslovanskega družbenokritičnega filma, odpravi v epicenter procesov, ki trenutno pretresajo 
srbsko družbo. Postavi se med vrste obupanih in nemočnih delavcev, ki jih je kriminalno lastninjenje 
družbenega premoženja oropalo življenjskih pogojev in prihodnosti. Postavi se za hrbet izkorišče
valskih lastnikov, malih in velikih tajkunov, ki so si v brezpravju dereguliranega kapitalizma izdolbli 
udobne luknje. Postavi se v zakulisje oportunističnega mešetarjenja političnih elit, ki družbeni status 
quo vzdržujejo zgolj s pomočjo vse bolj represivnih ukrepov. Postavi se ob bok urbanim aktivistom, 
ki v globoki krizi vidijo priložnost za spremembe, ter intelektualcem, ki si na pogorišču zgodovinskih 
idej izprašujejo vest.
V svoji obsežni družbeni sceni Stara šola kapitalizma tako v prvi vrsti nastopa kot neposredna, anga
žirana, a hkrati zgodovinsko ozaveščena filmska zareza v »nova« protislovja kapitalizma v Srbiji.

Sreda, IS.maj 2010
Kino Odeon

18.30 Stara šola kapitalizma (Stara škola kapitalizma) R.: Želimir Žilnik
21.00 Nepremagljiv (Invictus) Režija: Clini Eastwood

IZDELKI Z VSEGA SVETA

SILK ROAD
ODPIRAMO TRGOVINO NA PITTONUEVI ULICI 14 V IZOLI 
NASPROTI WINCH BARA

PRISRČNO VABUENI V SOBOTO, 15. MAJA OB 17. URI 
NA ČAJ, NA OGLED NAŠE PONUDBE IN 

NA EKSOTIČNE PRIGRIZKE!

*3^--

Sončna dvorana Giordano Bruno, Izola (pod stopniščem cerkve Sv. Mavra)
Vabimo vas na otvoritev razstave

»ŠE TO SEM VAM 
POZABIL POKAZAT« ' '

Borisa Benčiča
ki bo v četrtek, 13. maja 2010, ob
20.00 uri v Sončni dvorani, ulica 
Giordana Bruna 6 v Izoli (pod sto
pniščem cerkve Sv. Mavra).

Razstava bo na ogled do 31. maja 2010 vsak 
ponedeljek, sredo in petek med 17.00 in 
19.00.

Manziolijeva Palača
Odprtje samostojne razstave

SERGIO GOBBO
Ilustracije
Petek, 14.maja 2010, ob 19.00 uri, 
v Manziolijevi palači.

Galerija Al^a /Kristanovtrgi
razstava

Jasminke Čišič.
»ZGODBE Z VRTA«
galerija INSULA SMREKARJEVA20IZOLA,tel.05/6415303 

Vabimo vas na ogled razstavi

RAFFELE 
BARTOLI

Vabimo vas na ogled razstave ^

JAKA VARMUZ
“nokturno”
v foajeju Gledališa Koper

Mestna knjižnica Izola
Četrtek, 13. maj 2010 ob 19:00
»Lahko ste, imate ali naredite vse, kar ste« predstavitev in 
predavanje mogočnih zakonih vesolja iz knjig:
• Zakon privlačnosti • Osupljiva moč čustev • Prosite, dano vam je • De
nar in zakon privlačnosti • Vrtinec.
Predstavlja in predava Slava Čeak voditeljica Društva ENO, Centra za radost 
življenja iz Ljubljane. Vstop je prost.

Torek, 18. maj 2010 ob 19:00
Bioterapije z Jožetom Ratom. Koncept terapije je v celostnem pri
stopu. Jože Rat vam pomaga okrepiti organizem, da začne zdraviti samega 
sebe, skupaj ozavestimo vzorce, ki vas omejujejo v delovanju in jih razči
stimo, če to seveda želite, saj mora biti želja po spoznanju, razumevanju 
in spremembi na strani zdravljenca, kajti posameznik sam je kreator svoje 
usode. Vstop je prost.

Sreda, 19. maj 2010 ob 19:00
»Kako pridem v ta trenutek« Joško Cesar in Oleg Križanovskij bo
sta v teoriji in praksi prikazala tehnike, kako odvreči staro prtljago, ki nas 
obremenjuje, kako zaživeti polno v sedanjem trenutku in zakaj ni potrebno 
obremenjevati se s prihodnostjo.
Vstop je prost.

• RAZSTAVE V MESECU MAJU
Na steni ustvarjalnosti v mesecu maju svoja dela razstavljala akadem
ska slikarka Martina Žerjal. V vitrinah ustvarjalnosti na ogled različni 
ročno izdelani predmeti Tatjane Prodan iz Kopra ter razstava Klobu
kov, ki so nastali v spretnih rokah varovank in varovancev Varstveno 
delovnega centra iz Kopra.
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Kras premore tisočero skrivnosti
Nekateri učenci Osnovne šole Livade so tudi letos sodelovali v projektu Kras v očeh otrok in 
mladostnikov. Na zabaven, kreativen in preprost način so se učili o novih, še nepoznanih stvareh in 
svoje didaktične igre na temo Kras predstavili na zaključni prireditvi pred Postojnsko jamo.
Otroci 1. razreda 2. skupine OPB 
so pod mentorstvom učiteljice 
Neve Felicjan izdelali razgledni
ce iz lepenke. Prvo stran so otroci 
sami »okrasili« z raznimi motivi 
kraškega sveta, zadnjo stran pa 
opremili tako, da je razglednica 
bila res uporabna. Razstavljene 
razglednice so mimoidoči lahko 
izpolnili in jih odposlali ali vzeli 
s seboj za spomin. Mimoidoči so 
lahko tudi sami ustvarili svojo ra
zglednico. V ta namen je bilo na 
voljo nekaj praznih razglednic in 
material za risanje.
Učenci 2. skupine OPB so z uči
teljico Jasno Černič preko sli
kovnega materiala in pogovora 
počasi, a aktivno spoznavali 
kraško pokrajino. Slike kraških 
značilnosti so otroci preslikali na 
večji format v poljubni likovni teh
niki. Njihove slike je nato fotogra
firala, plastificirala in zrezala na 
dele za sestavljanko oz. puzzle. Z 
otroki so našli tudi primerne ška
tle, jih opremili s sliko in pesmijo 
na pokrovu, ter s sliko z interneta 
znotraj pokrova. S sestavljankami 
so se otroci predstavili na zaključ
ni prireditvi.
Skupina nadarjenih učencev 
4. razreda je pod mentorstvom 
učiteljice Neve Felicjan preko 
raziskovanja Krasa in njegovih 
značilnosti, počasi skonstruira
la idejo o didaktični igri. Kras 
so spoznavali preko knjig in s po
močjo interneta. S pomočjo učite
ljice likovnega pouka so dodelali 
idejo o podobi didaktične igre ter 
o predvidenem materialu, ki so ga 
uporabili. Didaktično igro so ime
novali Pot skozi Kras in zanjo na
pisali pravila igre. V njej so zajeli 
značilnosti Krasa. Četrtošolci letos 
v učni vsebini nimajo obravnave 
krasa, a ker je skupina nadarjenih 
otrok radovednih in željnih novih 
spoznanj, z višjimi intelektualnimi 
sposobnostmi, je ta vsebina zanje 
primerna in dobrodošla. V soboto 
so učenci igro predstavili mimoi
dočim obiskovalcem in jih povabi
li, da so se z njo tudi sami igrali. 
Nekateri so se prav zabavali.

Didaktična igra KRAS - domino 
je nastala v 6. skupini oddelka 
podaljšanega bivanja z učenci 
5. razreda pod mentorstvom uči
teljice Lilijane Hrvatin. Enkrat 
tedensko smo med usmerjenim 
prostim časom posvetili čas razi
skovanju krasa. Brskali smo po 
knjigah, internetu, ogledali smo si 
film Postojnska jama in se veliko 
pogovarjali o značilnostih krasa. 
Zbrali smo slikovni material in ga 
razvrstili glede na izbrane pojme. 
Pripravili smo kartice z izbranimi 
fotografijami, jih razvrščali po ne
kem smiselnem zaporedju in nato 
vpisovali manjkajoče pojme. Tako 
je nastala didaktična igra KRAS - 
domine. Začeli smo z igro in ob 
igri se dogovarjali za pravila igre, 
ki smo jih tudi zapisali.
Učenci so z raziskovanjem o krasu 
poglobili svoje predhodno zna
nje o njem in pri tem so nekateri 
zelo uživali. Na predstavitvi so 
igro igrali tudi odrasli udeleženci. 
Ugotovili so, da morajo kar nekaj 
znati, da pridejo z igro do konca. 
Učenci naše šole so se predstavili 
tudi s kulturnim programom. Fol
klorna skupina »Livadske pupe« 
pod mentorstvom učiteljice Kar
men Bubnič so se več kot uspeš
no predstavile s petjem in plesom. 
Vse prisotne obiskovalce so z na
stopom navdušile tudi deklice, ki 
obiskujejo plesni krožek in gla
sbene urice pod mentorstvom 
učiteljic Jasne Černič in Irene 
Panger Viler, saj so predstavile 
ples Pozdrav pomladi, ki so ga ob 
petju zaplesale pred obiskovalci.

Učenka Sarah je na ta dan z nami 
praznovala rojstni dan in nam 
vsem še polepšala dan. Po oku
snem kosilu v restavraciji Jam
skega dvorca okrašenega z baloni 
smo ji voščili in zapeli pesmico. 
Posladkali smo se s slastno čoko
ladno torto. Ob postrežbi prijaznih 
natakarjev smo se res počutili kot 
posebni gostje.

V torek, 11. maja 2010, je skupinica 
petih učencev OŠ Dante Alighieri obi
skala Varstveno delovni center v Obrtni 
ulici v Izoli, z nalogo, da bodo iz prve 
roke spoznali ljudi s posebnimi potre
bami in poglobili svoje znanje o njih v 
okviru evropskega projekta Pomladni 
dan 2010.

Uporabniki centra so Anela, Dani
ela, Eliso, Gabrijela in Kevina to
plo sprejeli medse. Predstavili so 
se jim, se z njimi pogovorili o svo
jih dejavnostih, jim razkazali svo
je delovne prostore in izdelke, ki 
so jih varovanci in varovanke za
šili, stkali na statvah ali oblikovali 
iz gline. Mladostniki so jih zmotili 
pri izdelovanju glinenih obeskov z 
vzorcem sonca in sestavljanju na
pajalnikov za male živali.
Učenci so bili presenečeni nad 
lepoto kolažnih slik, ki prikazu
jejo športe. Varovanec jih je sam 
nalepil in s tem predstavil športne

Na promenadi pred Postojnsko 
jamo so se šole predstavile na ra
zlične načine. V kamnoseški de
lavnici so se preizkusili v klesanju 
tudi naši učenci in svoje mojstro
vine so z veseljem odnesli domov. 
Zabavali so se tudi pri Zeos d. o. 
o., kjer so zbirali odpadne elek
trične naprave. Učenci so spozna
li, da odpadni material lahko še 
domiselno uporabimo.
Zaključek prireditve pa je pope
stril »Napoleon«, ko je z ga. Mar
jeto Marinčič delil nagrade izvir
nim vrtcem in šolam. Prejete na
grade smo bili vsi veseli. Marsikdo 
od učencev je izrazil željo, da bi 
se naslednje leto ponovno vrnil v 
Postojno na tako prireditev.

Pomočnica ravnateljice OŠ Livade Izola 

Lilijana Hrvatin

discipline, s katerimi bodo neka
teri varovanci nastopili na Speci
alni olimpijadi Slovenije v mesecu 
juniju. V znamenju pomladi je 
varovanec zapel pesem Ljubezen 
je v zraku, ki je vse prijetno oča
rala. Učenci so opazili izredno 
aktivnost varovancev na različnih 
področjih, kar jih je pozitivno pre
senetilo.
Pred slovesom je nastala še gasil
ska slika pred centrom, ki nudi 
pomirjujoč pogled na izolske vi
nograde.
V spremstvu učiteljice so se med 
sprehodom nazaj v šolo mladi 
nadobudneži spominjali utrinkov 
dneva, ki so ga preživeli med do 
nedavno še neznanimi ljudmi, ki 
so se jim s tem srečanjem, njihovo 
odprtostjo in srčnostjo z lahkoto 
približali. Sami so priznali, da bi 
radi bili tako sproščeni in veseli, 
kot so te posebno »sončne« osebe. 
Izkušnja jih je vsekakor notranje 
obogatila. (J.M.)

Kdo je koga kaj naučil?
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Tudi sakralni turizem se čaka
V okviru študijskega krožka Svet v dlaneh - skozi druge kulture spoznavamo sebe, smo se zadnji petek v aprilu odpravili kar na 
pot po Izoli - le da čas ni bil le sedanji, pokukali smo tudi v daljno preteklost, ko je bila Izola še otok, obdan z obzidjem...
Na pot po zgodovini mesta nas 
je popeljal dr. Gregor Vučko, ki 
se ljubiteljsko ukvarja z razisko
vanjem preteklosti Izole, pred
vsem pa z raziskovanjem njenih 
sakralnih spomenikov.
Gregor Vučko, doktor medicine, 
se je rodil leta 1982 v Kopru. Gi
mnazijo je končal v Piranu in di
plomiral na Medicinski fakulteti 
v Ljubljani. Od rojstva živi v Izoli 
in je trenutno zaposlen kot zdrav
nik specializant v Zdravstvenem 
domu Koper.
Zgodovino Izole je pričel preuče
vati, ko je - v okviru društva Jona 
- kot pobudnik pričel sodelovati v 
projektu “Izolska kultura preko 
sakralnih objektov”. Štiri leta je 
vodil projekt in pomagal ustano
viti muzej “Zakladi svetega Ma
vra”. Dve leti je tudi vodil festival 
“Alietski večeri”. V okviru druš
tva Jona je pripravil več predavanj 
na temo zgodovine izolskih sa
kralnih objektov, tako tudi v naši 
knjižnici.
MKI: Predstavite nam društvo 
Jona, kjer ste tudi dali pobudo 
za raziskovanje izolske sakralne 
dediščine.
GV: Jona - društvo mladih kristja
nov je mladinsko društvo (usta
novljeno leta 2001), namenjeno 
izvajanju dejavnosti za otroke in 
mladino. Poleg teh dejavnosti pa 
društvo že peto leto izvaja projekt 
“Izolska kultura preko skralnih 
objektov”. Prav ta projekt je spod
budil raziskovanje izolske sakral
ne kulturne dediščine. Prvotni na
men je bil, da bi obiskovalcem Izo
le omogočili voden ogled cerkva. 
Z odprtjem razstave, oz. muzeja 
“zakladi sv. Mavra”, pa se je za
čelo tudi raziskovanje zgodovine 
in ostalih kulturnih spomenikov 
v Izoli. Istočasno smo spoznavali 
tudi nekatere zamrle običaje, npr. 
romanje "Intorno dei monti”, ko 
seje, s prošnjami za dobro letino, 
poromalo po cerkvah na izolskem 
podoželju. Omenjeno romanje 
smo tudi ponovno oživeli.

10.000 obiskovalcev letno 
MKI: Koliko je bilo nekoč cerkva 
v Izoli in katere so še ohranjene? 
GV: Lahko bi rekel, da je v teh le
tih projekt “Izolska kultura preko 
skralnih objektov” prestal porod
ne bolečine.

Sistematično smo popisali umetni
ne v cerkvi sv. Mavra, umetniška 
dela, ki so se nahajala na cerkve
nem podstrešju, smo, vsaj za silo, 
zavarovali. Počasi lahko mnoge 
predmete že umestimo v objek
te, katerim so pripadali. Lani smo 
v projekt vključili tudi cerkev sv. 
Marije Alietske. Projekt se odvija 
v mesecu juliju in avgustu. Posa
mezno cerkev v tem času obišče 
okoli lO.OOO, razstavo pa 4.000 
obiskovalcev.

Bilo je kar 26 cerkva
Pisnih virov, iz katerih črpamo 
podatke, je toliko, da ni prosto
ra, da bi vse naštel. So pa podatki 
razstreseni po arhivih in številnih 
publikacijah, zato nekoliko manj
ka samostojna monografija. Cer
kva je bilo, govora je o župniji 
in ne o občini, skozi zgodovino v 
Izoli vsaj 26.
Neobstoječe so: s n. Petra, Fran
čiška, Marine, Anderja (pri vra
tih in na trgu), Jerneja, Antona, 
Lovrenca, Donata, Foške, Pelagi- 
ja, Simona, Nikolaja, starega sv. 
Roka in Elizabete.
Danes jih je v samem mestu ostalo 
5: se. Maver, sv. Marija Alietska, 
sv. Janez, sv. Dominik in sv. Ka
tarina, zunaj mesta pa 3: st/. Rok, 
Marija Loretska in sv. Jakob. K 
temu moramo prišteti še poko
pališko in bolnišnično kapelo. 
Spomin na porušene cerkve se 
ohranja predvsem s topografskimi 
imeni (npr. zaliv sv. Simona, hrib 
sr Donata, ulica sr Petra ipd.), 
večina ulic, ki je nosila imena po 
teh cerkvah, pa je bila v prejšnjem 

stoletju preimenovana. 
Za ohranitev spomina 
bi lahko, kakor je bilo 
storjeno npr. v Piranu, 
sedanje ulice označili 
tudi s starimi imeni 
(npr. ulica sv. Jerneja, 
kontrada sv. Katari
ne ipd.). Podobno bi 
veljalo storiti tudi za 
druge ulice, npr. Bes- 
enghijeva ulica, Zama- 
rinova ulica ipd.

MKI: Kaj pa preproste kapelice, 
se boste lotili tudi raziskovanja 
kapelic?
GV: Pri majhnih kapelicah je teža
va v tem, da so bile v zasebni lasti 
in se večinoma v vizitacijskih po
ročilih niso omenjale. Danes jih je 
v Izoli ohrnajena le peščica [lepo 
je ohranjena kapelica v Trinkovi 
ulici). S kapelicami so tudi ozna
čevali kraje, kjer so predhodno 
stale cerkve. Tako je, sicer v razpa
dajočem stanju, ohranjena kapela 
sr Donata, ob stari cesti proti Ga- 
žonu. Vendar te kapele niso v cer
kveni lasti, tako da so popolnoma 
odvisne od dobre volje lastnikov 
objektov, na katerih stojijo.

Dve obnovljeni dve razpadata
MKI: V kakšnem stanju so izol
ske cerkve, v čigavi lasti so in 
kakšnemu namenu služijo?
GV: Kot sem omenil jih je v mestu 
S, od tega sta sr Maver in sv. Ma
rija Alietska obnovljeni, sv. Janez 
in sv. Dominik sta, na žalost, v 
razpadajočem stanju. Cerkev sv. 
Katarine, ki je v občinski lasti, 
pa je preurejena v telovadnico 
in samo po zunanjosti spominja 
na prvotni namen. Zunaj mesta 
so še tri cerkve, ki so obnovljene.
V vseh obnovljenih cerkvah se 
redno ali občasno odvijajo verski 
obredi. Cerkev sv. Marije Aliet
ske je namenjena tudi kulturnim 
prireditvam s primerno vsebino.
V cerkvi sv. Mavra je muzej “za
kladi sv. Mavra”, pri sv. Jakobu 
pa so občasno slikarske razstave. 
Cerkvi sv. Janeza in Dominika 
pa služita kot skladišči.
MKI: Na predavanju ste podali 
tudi nekaj zanimivih predlogov 
za boljšo uporabo cerkva in dru
gih kulturnih spomenikov v Izoli, 
na primer Besenghijeve palače. 
GV: Izolska kultrurna dediščina 
ni primerno izkoriščena. Palača 
Manzioli ima odlično namemb
nost, kar pa za druge palače ne 
morem trditi. Palača Besenghi, ki 
je vrhunec baročne umetnosti, je 
obiskovalcem praktično nedosto
pna, podobno je s palačo Zanon.

Te in druge palače, bi morala obči
na nameniti protokolarnim dejav
nostim, muzejem, morda knjižni
ci. Tudi stara občinska palača bi 
morala biti protokolarna stavba 
županstva. Se je pa treba najprej 
lotiti osnovnih stvari. Označiti je 
treba pomembne stavbe z infor
macijskimi tablami, kot je bilo 
storjeno že drugod. Tudi to je del 
splošnega izobraževanja.
MKI: Dve leti ste vodili Alietske 
večere. So ljudje zadovoljni s 
tem, da ima cerkev Marije Aliet
ske novo namembnost? Ali so v 
tej cerkvi tudi še maše?
GV: Po dolgoletni obnovi te cer
kve, bi bilo resnično škoda, da ne 
bi obogatila kulturnega dogajanja 
v Izoli. Tako smo ob otvoritvi pri
pravili prvi festival klasične glasbe, 
ki smo ga ponovili lansko poletje. 
Sodelovali so domači glasbeniki 
in tudi izvajalci iz tujine. Cekev 
je bila ob vseh dogodkih polna. 
V Izoli resnično manjka klasične 
glasbe in ta cerkev je kot nalašč za 
to. Maše pa so v tej cerkvi vsako 
soboto zvečer. Je pa gospodarska 
kriza pokazala zobe tudi na tem 
področju, zato bo verjetno letos 
festival “na dopustu”.
MKI: Kakšni so vaši raziskovalni 
načrti v bodočnosti?
GV: Idej ne zmanjka, čas pa ni 
moj zaveznik. Na prvem mestu je 
opozarjanje na pomen kulturne 
dediščine, ki jo imamo Izoli, ne 
zgolj sakralne. Je pa pomembno 
opozoriti, da so sakralni objekti 
pomemben del kulturne dedišči
ne, nekateri celo nacionalnega 
pomena, česar se premalo zaveda
mo. Pred kratkim sem začel delati 
na projektu, ki ga je pričel že moj 
praded in upam, da bo v nekaj 
letih dostopen vsem. Rad bi pred
vsem spodbudil posameznike, da 
se začnejo zanimati za zgodovino 
svojega mesta in odgovorne, da je 
po najboljših močeh ohranjajo.

Špela Pahor
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Pet dni za pol Balkana
Iz Trsta smo potovali v Albanijo, Makedonijo, čez Kosovo v Črno Goro, Hr
vaško, skozi Bosno, ponovno Hrvaško v Slovenijo. Mejo smo prestopili kar 
devetkrat in preživeli osemnajst kontrol.
Na trajekt smo se vkrcali 
v Trstu. Pluli smo po mirni 
morski gladini in kopno 
nam je hitro izginilo izpred 
oči. Enakomerno ropota
nje motorjev nas je prijet
no uspavalo. Zjutraj so le 
redki imeli srečo, da so la
hko opazovali delfine. Vsi 
pa smo opazili, da s tokom 
plavajo tudi smeti, pla
stenke, stiropor in ostala 
nesnaga. Škoda!

Vožnja do Drača je tra
jala točno 24 ur. Ob odhodu na av
tobus nas je spremljala skupinica 
bosonogih cigančkov. Čeprav je čr
nolasi deček prosil, da je lačen, je 
ponujeni sendvič s sirom le pogle
dal in odvrgel v travo.
Albanija nas je prijetno presene
tila. Povsod gradijo, staro se umika 
novemu, stavbe izstopajo v mavrič
nih barvah. Po širokih cestah vozijo 
Mercedesi, tako starejši, kot tudi no
vejši. Nikjer pa ni bilo videti smeti! 
Dežela nasprotij, kjer pa še vedno 
velja krvna osveta. Nikjer pokritih 
žensk. Dežela bunkerjev (kar 700 
jih je), ki kot gobice kukajo iz 
zemlje. V deželo lahko vstopi vsak 
in v njej lahko kupuje in gradi. Po
membno je le, da s seboj prinese 
denar. Opazila sem, da pred kavar
nami sedijo samo moški. Čeprav so 
naju s kolegico radovedno gledali, 
sva popili dobro kavo.
Popoldne smo prispeli v Makedo-

Srečanje Drogovcev
Za zaposlene v Drogi - Kolin
ski, bivše delavce in upokoje
ne delavce Droge Portorož 
pripravljamo
SREČANJE DROGOVCEV
v soboto, 5. junija 2010 
v Sečovljah

nijo. Mimo Struge smo se pripeljali 
do Ohrida. Čudili smo se velikosti 
in lepoti Ohridskega jezera, ki meri 
31 za 14 kilometrov in je kar 286 
metrov globoko! V prodajalni smo 
izvedeli, da ohridski biseri ne na
stajajo v školjkah. Izdelava biserov 
je družinska skrivnost, ki se prena
ša iz roda v rod.
V Skopju smo se spreho
dili do trdnjave Kale, si 
ogledali cerkev sv. Spasa, 
džamijo Mustafa - Paše in 
občudovali čudovito staro 
čaršijo. Preko kamnitega 
mostu smo prišli do stare 
železniške postaje. Ura še 
vedno kaže 6.15, ko je po
tres mesto spremenil v eno 
samo ruševino.
Popoldne nas je čakala

vožnja čez Kosovo. Ob cesti smo 
opazili gore smeti in odpade starih 
avtomobilov. Le kdo je izbral to lepo 
pokrajino za odpad Evrope!
Gorski prelaz Rožaje je kar 200 
metrov višji od Vršiča. Gozdovi so 
blesteli pod snežno belino.
Kmalu se je znočilo, bili smo že po
zni. Žal, nismo videli pokrajine ob 
Tari, njenih kanjonov in ozkih so
tesk. Pošteno smo se nasmejali, ker 
se ti samo v Črni Gori lahko zgodi, 
da te prosijo, da prideš čim kasne
je v Hotel. Imeli so namreč modno 
revijo.
V Podgorici nas je spremljal po
sebno zanimiv vodič. Vse nam je 
predstavil na šaljiv način. (Pomisli
te, kako velika bi bila Črna Gora, 
če bi jo polikali." Pokazal nam je 
«Niagarske slapove" v miniaturi in 
znamenitosti mesta. Spremljal nas 
je skozi Cetinje do turistično zna
menite Budve. Tu smo se okrepčali 
in nadaljevali pot mimo Dubrovnika 
do Hercegnovega. Neuma in Ma- 
karske. Še eno noč smo prespali v 
hotelu Biokovo ob morju.
Na poti domov smo si ogledali še 
Split z znamenito Dioklecijanovo 
palačo.
Vožnja je bila dolga, vendar prijetna. 
Šofer je vozil tako lepo, da smo se
deli kot doma na kavču. Simpatični 
vodič Dejan nas je obogatil z novimi 
informacijami o krajih, ki so bili v 
bližnji preteklosti del naše skupne 
domovine.
Posebna zahvala pa velja g. Tončku 
Juriševiču, ki je bil organizator na
šega zanimivega izleta.

Irena Frančeškin

Zapisi iz Kajuhove
Aleksandra Krejči Bole pravi, da je upokojenka, takšna, ki opa
zuje svet okoli sebe. In ga tudi opiše. Zase in zdaj tudi za vas.

Skozi napol odprta balkonska vrata je prihajal v hotelsko sobo vonj 
sveže pokošene trave in slišalo se je petje ptic. Mir v sobi, spokoj, ti
šina. Nič ni brenčalo in kalilo ta mir - ne zvok televizije, ne pogovor 
in ne živce-parajoč, rezek zvok kosilnice, ki jo pogosto slišiš te dni 
vsepovsod, ko pridne roke kosijo travo. Tudi branje še kar zanimive 
knjige mi ni šlo od rok.

Začela sem premišljevati o prvem maju. Včasih smo se tega pra
znika zelo veselili. Nekako si čutil veselje v ozračju in med ljudmi. 
Ljudje so bili, ali so se tako vsaj zdeli, sproščeni, nasmejani, polni 
nekega elana in pozitivne energije, zadovoljni.
Danes se mi zdi, da je vse drugače. Le kako je to mogoče, ko je nara
va skoraj enaka, reke tečejo po istih strugah, barve so enake, ptice 
enako pojejo.
Kaj pa mi? Manj občudujemo to našo čudovito deželo, manj spoštu
jemo eden drugega, več hitimo, manj časa imamo za sebe in druži
no. Stalno se nam nekam mudi.
Prvi maj je tu - svetovni praznik delavcev, praznik dela, ki ga več 
ne praznujemo tako, kot smo ga nekoč. Saj nimamo več toliko redno 
zaposlenih delavcev, ki bi praznovali ta dan. Veliko je brezposelnih, 
čeprav bi ljudje radi delali in veliko jih še bo ostalo brez dela v tej 
naši podalpski deželi. Kar naprej slišim po radiu, gledam po televi
ziji, berem v časopisih o novih podjetjih, ki so že dala ali bodo dala 
odpoved svojim slabo plačanim delavcem.
Tisti, ki imajo to srečo, da so še v delovnem razmerju, pravijo: Plača 
je majhna, ampak jo dobiš. Počutiš se bolje, bolj varno. Doma nekaj 
pridelaš. Živiš skromno in nekako gre. Dokler imaš delo, se ne spra
šuješ kaj bo jutri.
Ja, žal mi je za vse tiste, ki bi radi delali, pa ne morejo.
Prvi maj, praznik dela, postaja praznik nedela. Delo se več ne spo
štuje, delavec izgublja eno od svojih osnovnih pravic, medtem, ko 
kapital postaja vse bolj pomemben.
Money makes thè world go round! Denar je sveta vladar! Pa še res 
je-
Delo ni več vrednota. Pametni in znajdljivi posamezniki ne delajo. 
Pametni ustvarjajo in postavljajo nova pravila iger in standarde, dru
gačna merila.
Ukinimo vojsko, se vse pogosteje sliši v zadnjem času. Ne smemo 
pa spregledati, da vojak ima delo, prejema plačo. Še ena družina je 
finančno priskrbljena.
Biti vojak je nevarno, pošiljajo te stran od doma, pošiljajo te tam, 
kjer so tujci, trdijo nasprotniki vojske. Jaz pravim: Spomnite se koli
ko je, zlasti mladih ljudi, izgubilo in izgublja življenja na naših »var
nih« cestah. V zadnjem času kar nekaj motoristov. Pa niso šli daleč, 
niso med tujci, niso na nevarnih področjih.
Ukinimo vojsko, delo za nedoločen čas, malo delo, spremenimo 
pomen družine.
Se to klasično družino, edino varno zavetje za večino ljudi, čeprav 
nam želijo na vse pretege dopovedati, da je večina slovenskih družin 
slaba, ukinimo in popačimo njen osnovni pomen. Uničimo družino, 
kjer otrok ve kdo mu je mati in kdo oče, kjer se otrok počuti varno in 
ljubljeno. Oropajmo človeka vseh osnovnih vrednot, pa bo lažje vla
dati in upravljati z njim. Bo lažje manipulirati z njim in mu vsiljevati 
drugačne vrednote, ki so tuje zdravi pameti in slovenskem človeku. 
Hm, hm......Kam so me »odpeljale« misli....
Začnem se zavedati miru in spokoja hotelske sobe. Zunaj je lep, son
čen dan. Uredila se bom, lepo oblekla in šla na svež zrak. Šla bom 
med ljudi, ne sama ampak z mojim možem (ne partnerjem) in oče
tom najinih otrok.

Pojasnilo: Kolumna je novinarska zvrst s katero avtor izraža svoje ocene, ideje 
in razmišljanja, ki pa so lahko tudi v skladu z uredniško politiko časopisa.
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Center Jereb z nagrado Ičiban
Center Jereb, slovenski poblaščeni prodajalec vozil Toyota je prejel 
najvišje priznanje podjetja Toyota na njeni letni podelitvi nagrad 
za zadovoljstvo strank (European Customer Satisfaction Award) 
“Ičiban” 2010, ki se je odvijala na lokaciji Le Rendez-Vous Toyota, 
razstavnem prostoru podjetja, ki je na Elizejskih poljanah v Parizu. 
Center Jereb iz Izole je prejel nagrado kot priznanje za njihova izjemna 
prizadevanja za zadovoljstvo strank, tako na področju prodaje kot tudi 
poprodaje. Nagrajencu g. Andreju Jerebu je priznanje za podjetje Cen
ter Jereb izročil g. Tadaši Arašima, glavni izvršilni director in predsed
nik podjetja TME.
Pooblaščenim prodajalcem z 31 tržišč je bilo podeljenih skupno 41 
nagrad kot priznanje za njihova izjemna prizadevanja za zadovoljstvo 
strank, tako na področju prodaje kot tudi poprodaje. V ocenjevanje je 
bilo vključenih približno 2.600 evropskih pooblaščenih prodajalcev, 
rezultati pa so bili zbrani na podlagi nenehnega nadzora dela, ki je del 
standardov podjetja. G. Tadaši Arašima, ki je govoril na slovesnosti ob 
podelitvi nagrad, je povedal: »Načelo, da je stranka za nas vedno na 
prvem mestu, ostaja temelj Toyotine filozofije. Današnji zmagovalci 
spadajo med najboljše med najboljšimi, saj je zadovoljstvo strank del 
njihove vsakodnevne predanosti odličnosti.”
Odkar je podjetje TME začelo vsako leto podeljevati nagrade „lčiban”, 
prvič se je to zgodilo leta 2006, so se dosežki Toyotinih pooblaščenih 
prodajalcev kar zadeva zadovoljstvo strank izboljšali za približno 19 % 
na področju prodaje in za 13 % na področju poprodaje.

KRIMINALNE

MALI OGLASI

Še kamione kradejo
V Izoli je nekdo s parkirišča ob la
djedelnici ukradel tovorni avtomobil 
ZASTAVA 35,8 AD, bele barve z ke
sonom reg.št. KP44-37H. Lastnik iz 
okolice Kopra je oškodovan za 2.000 
EUR.
Kje pa je pustil motor?
Izolski policisti so zaustavili voznika 
kolesa z motorjem ter z njim opravili 
preizkus alkoholiziranosti. Rezultat 
je pokazal 0.93 miligramov alkohola 
v litru izdihanega zraka. Po Zakonu 
o varnosti cestnega prometa, je bilo 
zanj odrejeno pridržanje na policij
ski postaji.

Prespal je za 0,09 mg
V Izoli so ustavili 56 letnega do
mačina, zaradi suma, da vozi pod 
vplivom alkohola so policisti opra
vili preizkus alkoholiziranosti, ki 
je pokazal 0,61 miligrama alkohola 
v litru izdihanega zraka. Kazen mu 
bo odmeril sodnik, policisti pa so ga 
pridržali preko noči.

Po temi skozi tunel
Zjutraj so nas obvestili, da je v 
strunjanskem tunelu razbitih več 
stropnih luči. Policisti so na kraju 
ugotovili, da je razbitih približno 15 
luči, 2 pa le še visita s stropa in sta 
poleg razbitega stekla tudi ti nevar
ni za kolesarje in pešce. Za koliko je 
lastnik oškodovan še ni ugotovljeno, 
delavci Okolja Piran pa so razbito 
steklo počistili, delavci Elektra po
pravili poškodovane luči, piranski 
policisti pa poizvedujejo za vandali.

Obujmo Slovenijo v enem dnevu
Rudi Semelbauer, eden od članov 
pohodniškega društva Morje Izola 
nam je poslal fotografijo, ki priča, 
da je nekaterim še vedno čisto vsee
no za naše okolje. Na pohodu med 
tunelom Jogodje in Strunjanom ob 
Parencani je neznana ženska na
mreč izgubila štiri pare zelo dobrih 
čevljev. In to dobrih štirinajst dni po 
akciji OČISTIMO SLOVENIJO.

Objavljene in tudi druge Male ogla
se lahko prebirate na strani www. 
mandrac.si v rubriki mali oglasi.

Nepremičnine

PRODAMO
- Prodam ali zamenjam stanovanje v 
Ilirski Bistrici za stanovanje v Kopru ali 
Kozini. 031 310 410
ODDAMO
- Na Ljubljanski ul., v neposredni bliži
ni Manzolijevega trga, oddamo poslovni 
prostor skupne površine 140 m2. Poslov
ni prostor se nahaja v treh etažah. 
051-634-390 - Oddamo manjše trosob- 
no stanovanje v Šmarjah pri Kopru za 
daljše obdobje, tel 031 872 203
- Oddam stanovanje za 4 odrasle osebe 
v starem delu Izole. 041 476 038 
NAJAMEMO
- Za daljše obdobje najamem dvosobno 
stanovanje, najraje v okolici Kopra ali 
Bertokov. Smo 3 odrasli, redni plačniki, 
tel 041 804 153

Delo

- Nudim likanje in gospodinjska dela. tel 
040 517 156
- Družina želi pomagati starejši osebi pri 
gospodinjskih opravilih, tel 051 444 912
- Nudim vsa gospodinjska dela in pomoč 
starejšim na domu. tel 031 567 627 
-Opravljam različna gospodinjska opra
vila. tel 031 295 156
-Delila bi z nekom svoj prostor, name
njen svetovalni dejavnosti v Luciji. Inf. 
na št. 040-331-044
- Inštrukcije angleščine ter italijanščine 
za OŠ in SŠ. tel 040 527 367 (Tina)
- Nudim oskrbo in pomoč na domu sta
rejšim in bolnim.Tel.040 397 332
- Likam na domu. tel 041 939 136

Vozila in plovila

- Prodam avto Lancia Z enoprosto- 
rec - 7 sedežev, nove gume, veliko 
opreme. Cena 1.500 eur. Marko: 041 
935890
- Prodam 4 gorska kolesa(21,18 brr- 
zin) in eno moško, cena cca 50EUR 
na kolo. tel 040 638 217
- Prodam Fiat Punto 16V dynamic, 
letnik 2004, rdeč. cena po dogovoru 
tel 040 845 933
- BMV 318 i Tourning letnik 97, odlič
no ohranjen, prodam, tel 031 611 568

Kmetija

- Prodam ektsra deviško oljčno olje 
po ceni 11,00 evrov/liter in domači 
refošk po 1,50 evra/liter. Kontakt 
040/251-335
- Kompostiran KOZJI GNOJ tel 040 
342 200
- Prodam extradeviško oljčno olje. 
Cena 10 EUR/1. Po želji možna do
stava na izolskem območju. Kontakt 
041 217 485
- Prodam motorno žago (Husqvar- 
na). Tel. 041/828605
- Prodam ročni mlin za grozdje. 
041/828605.

Razno

- Prodam zelo ohranjeno otroško 
kolo Tiger (14col) z dodatnimi ko
leščki in dobro ohranjen otroški la- 
tex jogi, debeline 5 cm velikosti 60 x 
120.Cena po dogovoru, tel 040 984 
263
- Prodam otroško posteljico z po
steljnino. Kot nov. Cena po dogovo
ru. 041/828605
- Spalnica, z drsno omaro dolgo 3 
m, nočne omarice in ogledalo nujno 
prodam poceni, tel. 030 399 887
- Staro fotografijo Izole, na platnu, 
velikosti 130 x 92 cm v okvirju, pro
dam. GSM 040 120 236
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LJUDSKA UNIVERZA KOPER 

UNIVERSITÀ POPOLARE CA PO D ISTRIA

Vabimo k vpisu v:

Tečaj digitalne fotografije
(začetek 20. 5. 2010)

Tečaj za voznika viličarja ali 
upravljavca težke gradbene 

mehanizacije
(začetek 1. 6. 2010)

Pri obeh tečajih je še nekaj prostih mest.

Informacije in prijava: 
Ljudska univerza Koper, Cankarjeva 33, Koper, 

telefon: 05/ 612 80 OO ali info@lu-koper.si.
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Albanija je vredna obiska
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Skupina popotnikov z imenom Prijatelji Izole je tokrat prepotova
la ves zahodni Balkan, od Abanije do Makedonije in od Kosova do 
Črne Gore. Preživeli so pet napornih, a vtisov polnih dni.

Poročali smo že, da je prejšnji teden stotič daroval kri bivši nogometaš in 
zdajšnji selektor amaterske reprezentance MNZ Koper, Danilo Sergaš. Z 
njim sta bila tudi Bojimir Babič, tajnik MNZ Koper in Vanja Valič, nekdanji 
Kameleon in režiser športnih prenosov nacionalne RTV..

Izolski svetilnik bo po lanskem šminkanju dobil še tlakovano cesto in urejeno 
zelenico ter klopi ob poti, ki pelje čez kopališče. Dež sicer izvajalcem ne gre na 
roko, res pa je, da se bo zaradi dežja tudi sezona začela kasneje.

Zadnja stran je vse bolj gasilska - zaradi fotografij, seveda. In če je tako 
je prav, da dodamo še fotografijo kortežanskih balinarjev, ki so z zmago 
začeli svoje drugoligaške nastope, potem ko so odigrali šest pripravljal
nih tekem, tudi z ekipo Umaga (na fotografiji).

|—* TOYOTA Ichiban '10
1 CUSTOMER SATISFACTION AUJARD

Andrej Jereb je za Center Jereb prevzel prestižno nagrado Ichiban, ki jo avtomo
bilski koncert Toyota podeli prodajalcem s katerimi so kupci najbolj zadovoljni.


